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ZÁPIS 
z řádného veřejného zasedání Zastupitelstva města Nové Město nad Metují 
ZM 22 ve volebním období 2018 - 2022 ze dne 09.12.2021, Kino 70 (velký sál), 
Boženy Němcové 720, Nové Město nad Metují od 16:00 hodin 
 
 

Účast na jednání: 
 Účastníci Pozice Příchod Přerušení Odchod Účast 

1 Balcarová Jana, Mgr. zastupitelka 16:00  18:43 Plná 

2 Čopík Jan, Ing., Ph.D. zastupitel 16:00  18:43 Plná 

3 Dostál Pavel, Ing. et Ing. radní 16:00  18:43 Plná 

4 Hable Petr starosta 16:00  18:43 Plná 

5 Hladík Jiří zastupitel 16:00  18:43 Plná 

6 Hovorka Libor, Ing. místostarosta 16:00  18:43 Plná 

7 Hylský Josef, Mgr. radní 16:00  18:43 On-line 

8 Jarolímek Miroslav zastupitel 16:00  18:43 On-line 

9 Kulhavá Zdeňka, PhDr. zastupitelka 16:00  18:43 Plná 

10 Maur Vilém, Ing., MBA radní 16:00  18:43 Plná 

11 Němeček Jan, Ing. radní 16:00  18:43 Plná 

12 Neumann Petr, Ing. zastupitel 16:00  18:43 Plná 

13 Paarová Soňa, Mgr. zastupitelka 16:00  18:43 Plná 

14 Prouza Martin, Ing. radní 16:00  18:43 Plná 

15 Prouza Radek zastupitel 16:00  18:43 Plná 

16 Roštlapil Tomáš, Ing. zastupitel 16:00  18:43 Plná 

17 Sláma Jiří, Bc. zastupitel 16:00  18:43 Plná 

18 Slavík Milan, Ing. zastupitel 16:00  18:43 Plná 

19 Tymel Jiří, Ing. zastupitel 16:00  18:43 Plná 

20 Ing. Aleš Vrátný zastupitel 16:35  18:43 On-line 

21 Žahourková Markéta zastupitelka 16:00  18:43 Plná 

 
Jednání byli dále přítomni pracovníci Městského úřadu a občané města. 
 

Záznam a ověření zápisu: 

Ověřovatel zápisu    Mgr. Soňa Paarová v.r. 

     Ing. Jiří Tymel v.r. 

Zapisovatelka    Simona Hoffmannová v.r. 
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Schválení zápisu z předcházejícího jednání (tj. ZM 21 dne 11.11.2021) 
Ověřovatelé zápisu z předcházejícího jednání: 
     Mgr. Jana Balcarová 
     Ing. Milan Slavík 

Bez připomínek k zápisu, zápis byl schválen. 
 
 

Zvoleny komise ve složení: 
Návrhová komise - předseda Ing. Petr Neumann 
Návrhová komise - člen  Ing. et Ing. Pavel Dostál 
Návrhová komise - člen  Ing. Jan Čopík, Ph.D. 
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Program: 
 

1. Úvodní informace a vystoupení 
  

1/1 Program jednání ZM + volba orgánů zasedání 
  

1/2 Kontrola plnění úkolů ZM ke dni 09.12.2021 
  

2. Finance 
  

2/1 Rozpočtová opatření 2021 
  

2/2 Zápisy z jednání Finančního výboru ZM ze dne 10.11.2021 a ze dne 25.11.2021  
  

2/3 Členské příspěvky, dary a rezervy 2022 
  

2/4 Žádost SK o poskytnutí finanční spoluúčasti 
  

2/5 Stravování zastupitelů ode dne 01.01.2022 
  

2/6 Střednědobý výhled rozpočtu 2023-2024 
  

2/7 Rozpočet města Nové Město nad Metují na rok 2022 
  

2/8 Oprávnění k provádění rozpočtových opatření pro RM na rok 2022 
  

2/9 Žádost Centrum Najáda s.r.o. - čerpání dotace na rok 2022 
  

2/10 Žádost SK Nové Město nad Metují - čerpání dotace na rok 2022 
  

2/11 Žádost TJ Spartak - čerpání dotace na rok 2022 
  

3. Majetkoprávní úkony 
  

4. Rozvoj 
  

4/1 Aktuální stav projektů ke dni 23.11.2021 
  

4/2 Dětské hřiště Spy - doplnění herních prvků 
  

4/3 Stavební úpravy chodníků v ul. Nádražní - podání žádosti o dotaci 
  

4/4 Žádost o dotaci - cyklotrasa Vrchoviny - Provodov-Šonov 
  

4/5 Program regenerace Městské památkové rezervace Nové Město nad Metují na období 
2022-2026  

  

5. Různé 
  

5/1 Kalendář RM a ZM na rok 2022 - aktualizace 
  

5/2 Zápis č. 7 z jednání Kontrolního výboru ZM ze dne 22.11.2021 
  

6. Diskuse 
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Kontrola plnění úkolů: 
 

Číslo úkolu: ZM 18-609/21 Zodpovědný: Marvánová Žaneta, Ing. 

Název: Žádost o dotaci - Pořízení nového dopravního automobilu pro JSDH 

Zadání: ukládá 
OMM, v případě schválení žádosti na pořízení nového dopravního automobilu pro 
JSDH Nové Město nad Metují, zahrnout položku na tuto investiční akci do rozpočtu 
města pro rok 2022. 

Založeno: 06.05.2021 Termín plnění: 
Splněno: 

09.12.2021 
01.10.2021 

Plnění úkolu: Dne 30.09.2021 uveřejnilo MV GŘ HZS výsledky dotačního řízení. Žádost nebyla 
podpořena. Do rozpočtu na rok 2022 nebude položka na tuto investiční akci zahrnuta. 

 
 
 

Číslo úkolu: ZM 18-604/21 Zodpovědný: Bachura Pavel 

Název: Prodloužení nájmu stp. č. 307/2 v k. ú. Nové Město nad Metují - CIS 

Zadání: si vyhrazuje pravomoc RM 
v souladu s § 84, odst. 4) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), 
v platném znění, a nesouhlasí s dalším prodloužením nájmu dle požadavku nájemce. 
ZM požaduje postupovat v souladu s uzavřenou smlouvou o nájmu pozemku a nájem 
tak bude ukončen ve sjednaném termínu 31.12.2021 s tím, že nájemce provede 
vyklizení pozemku, odstraní stavbu a pozemek zarovná, kdy vyklizení a likvidaci 
provede na své náklady a v souladu s příslušným povolením stavebního úřadu. 

Založeno: 06.05.2021 Termín plnění: 
Původní plnění: 

24.02.2022 
09.12.2021 

Plnění úkolu: 01.12.2021 - žádost o změnu termínu. V současné době probíhající demoliční práce 
na stavbě ve vlastnictví žadatelky, stojící na pozemku města a nájemní vztah bude 
ukončen ke dni 31.12.2021. Není tedy v tuto chvíli možné provést hodnocení 
splněného úkolu, neboť žadatelka má ještě relevantní stanovenou lhůtu k úplnému 
odstranění své stavby a předání vyklizeného pozemku města. 

 
 
 

Číslo úkolu: ZM 16-532/20 Zodpovědný: Kunte Jiří, Ing. 

Název: Rozpočet města Nové Město nad Metují na rok 2021 

Zadání: schvaluje 
návrh rozpočtu na rok 2021 ve znění přílohy k tomuto bodu. Součástí schváleného 
rozpočtu jsou tyto jmenovité projekty a akce: aktualizace strategického plánu 300 tis. 
Kč, malá vodní nádrž Spy 900 tis. Kč, ateliérové okno v ZUŠ 2 000 tis. Kč, projekt 
Kanalizace Nové Město nad Metují - udržitelnost 25 tis. Kč, komunikace v ul. Na 
Bořetíně - realizace 6 000 tis. Kč, stavební úpravy komunikace ul. Pod Výrovem - 
DPS 350 tis. Kč, stará ekologická zátěž Elton 550 tis. Kč, oprava opěrné zdi u čp. 361 
v ul. Nádražní - realizace 500 tis. Kč, realizace parku Březinky 800 tis. Kč, chodník v 
ul. U Zázvorky - PD 270 tis. Kč, MŠ Na Františku - revitalizace zahrady III. etapa 1 
000 tis. Kč, cykloregion V. Moravce - stezka pro pěší a cyklisty lesem Obora - DUR + 
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DSP 730 tis. Kč, chodník do Klopotova - PD 250 tis. Kč, rekonstrukce chodníků v ul. 
Nádražní - PD 275 tis. Kč, chodník ve Vrchovinách (podél vývěsky) - PD + realizace 
235 tis. Kč, chodník v ul. Na Kopci mezi č. p. 10 a 245 - PD + realizace 235 tis. Kč, 
ZŠ Malecí – odvětrání tělocvičen s rekuperací 20 tis. Kč, stavební úpravy ul. Na 
Zadomí - západní - realizace 5 800 tis. Kč, stavební úpravy ul. Na Zadomí - jižní - 
realizace 300 tis. Kč, urbanisticko-architektonická studie areálu kasáren 750 tis. Kč, 
kulturní centrum kino 70 (architektonická soutěž, zpracování architektonické studie 
1 500 tis. Kč, protipovodňový informační systém města (městský rozhlas) 4 800 tis. 
Kč, stacionární radar 750 tis. Kč, stavební úpravy staré školy (statika + část krovu) 
2 450 tis. Kč, plán programu regenerace MPR na roky 2022 – 2026 ve výši 120 tis. 
Kč, rekonstrukce živičného krytu v ul. Rezecká – PD + realizace 125 tis. Kč, 
přístřešek pro autobusovou zastávku v ul. Rezecká 170 tis. Kč, Hotel Metuj  - studie 
využití 100 tis. Kč, orientační značení 50 tis. Kč, značení ulic 30 tis. Kč, městský 
mobiliář 200 tis. Kč, technická infrastruktura 300 tis. Kč, dopravní značení 300 tis. Kč, 
Husovo náměstí - (průzkumy, posudky apod.) 30 tis. Kč, čištění skal a studny 400 tis. 
Kč, Program regenerace - příspěvky na obnovu památek 80 tis. Kč, oprava místních 
památek 200 tis. Kč, technická pomoc 60 tis. Kč, rekonstrukce komunikace a VO v ul. 
Čelakovského – PD 400 tis. Kč, chodník mezi ul. TGM a parkem Březinky 400 tis. Kč, 
řešení havarijního stavu kamenného mostu ve Vrchovinách – PD 300 tis. Kč, vjezd do 
lokality Dubinky – František PD 250 tis. Kč, stavební úpravy chodníku v ul. Sokolská 
– realizace 3 500 tis. Kč, stavební úpravy komunikace v ul. Kpt. Jaroše 6 200 tis. Kč, 
program regenerace – městské opevnění západ – PD 100 tis. Kč, program 
regenerace – ZUŠ 1209 – sanační opatření PD 80 tis. Kč, revitalizace Jiráskových 
sadů – PD 120 tis. Kč, stavební úpravy – Žižkovo náměstí, ul. Černčická 300 tis. Kč, 
oprava ul. Družební – PD 60 tis. Kč, demolice objektu čp. 142 v ul. Nerudova – 
příprava 50 tis. Kč, měřič rychlosti Vrchoviny 60 tis. Kč. 

Založeno: 17.12.2020 Termín plnění: 
Splněno: 

09.12.2021 
24.11.2021 

Plnění úkolu: V průběhu roku bylo postupováno dle schváleného rozpočtu. 

 
 
 

Číslo úkolu: ZM 16-530/20 Zodpovědný: Kunte Jiří, Ing. 

Název: Členské příspěvky, dary a rezervy 2021 

Zadání: schvaluje 
souhrnné částky na zvláštní dary a dotace na vyjmenované účely: Euroregion 

Glacensis, Rychnov nad Kněžnou - provoz cyklobusů 30 tis. Kč, Městský klub v 

Novém Městě nad Metují - festival komedie 950 tis. Kč, Centrum Najáda s. r. o., Nové 

Město nad Metují 903 tis. Kč, sportovní oddíly - příspěvky na provoz, opravy, údržbu 

a ocenění sportovců a kolektivů a využití sportovišť ve výši 5 986 tis. Kč, NONA 92, o. 

p. s., Nové Město nad Metují - provoz stacionáře 428 tis. Kč, program prevence 

rizikového chování ve výši 150 tis. Kč, souhrnnou částku na dary a dotace města 523 

tis. Kč a dary a dotace města - dobrovolnickou činnost s mládeží (mimo sportovních 

oddílů) 150 tis. Kč. O poskytování finanční podpory na jednotlivé konkrétní projekty 

bude v rámci svých kompetencí daných zákonem o obcích a v duchu platných zásad 

rozhodovat RM. O přidělených podporách bude následně informovat ZM. Navržené 

podpory nad 50 tis. Kč podléhají schválení ZM. 
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Založeno: 17.12.2020 Termín plnění: 
Splněno: 

09.12.2021 
24.11.2021 

Plnění úkolu: Bylo proplaceno. 

 
 
 

Číslo úkolu: ZM 16-529/20 Zodpovědný: Kunte Jiří, Ing. 

Název: Členské příspěvky, dary a rezervy 2021 

Zadání: bere na vědomí 
zařazení a úhradu členských příspěvků a darů ve znění přílohy do rozpočtu města: 

Euroregion Glacensis, Rychnov nad Kněžnou 57 tis. Kč, Nová Města v Evropě 8 tis. 

Kč, Sdružení historických sídel 12 tis. Kč, Městský klub Nové Město nad Metují 3 597 

tis. Kč, Sportovní klub Nové Město nad Metují 50 tis. Kč (dar), Svaz měst a obcí ČR 

35 tis. Kč, DSO Region Novoměstsko 93,98 tis. Kč a MAS Pohoda Venkova, Val 35 

tis. Kč. 

Založeno: 17.12.2020 Termín plnění: 
Splněno: 

09.12.2021 
24.11.2021 

Plnění úkolu: Bylo proplaceno. 

 
 
 

Číslo úkolu: ZM 21-703/21 Zodpovědný: Hable Petr 

Název: Oficiální stanovisko města k obviněním uvedených v regionálních novinách 
ECHO 

Zadání: pověřuje 
ST zajistit zveřejnění oficiálního prohlášení města k obviněním, která byla zveřejněna 
v regionálních novinách ECHO, na webových stránkách města. 

Založeno: 18.11.2021 Termín plnění: 
Splněno: 

09.12.2021 
23.11.2021 

Plnění úkolu: Splněno - oficiální prohlášení města k obviněním, která byla zveřejněna v 
regionálních novinách ECHO, bylo na webových stránkách města zveřejněno dne 
12.11.2021. 

 
 
 

Číslo úkolu: ZM 21-698/21 Zodpovědný: Mach Petr, Ing. 

Název: Nová položka rozpočtu 2021 - PD živičný kryt v ul. Stavební 

Zadání: schvaluje RO 
pro realizaci akce „Živičný kryt v ul. stavební, úsek za areálem TS - PD“ ve výši 90 tis. 
Kč. Navýšení bude pokryto přesunem z § 3639 - položka Oprava opěrné zdi u čp. 
361 v ul. Nádražní - realizace. 

Založeno: 18.11.2021 Termín plnění: 09.12.2021 



Město Nové Město nad Metují 
náměstí Republiky 6 

Stránka 7 
 

ZÁPIS Z PORADY 
ZM 22 ze dne 09.12.2021   

V  

 

Splněno: 01.12.2021 

Plnění úkolu: Splněno, rozpočtové opatření bylo provedeno. 

 
 
 

Číslo úkolu: ZM 21-697/21 Zodpovědný: Mach Petr, Ing. 

Název: Nová položka rozpočtu 2021 - PD živičný kryt v ul. Stavební 

Zadání: schvaluje 
novou investiční položku rozpočtu na rok 2021 „Živičný kryt v ul. Stavební - úsek za 
areálem TS - PD“ ve výši 90 tis. Kč. 

Založeno: 18.11.2021 Termín plnění: 
Splněno: 

09.12.2021 
01.12.2021 

Plnění úkolu: Splněno, položka byla do rozpočtu 2021 vložena. 

 
 
 

Číslo úkolu: ZM 21-695/21 Zodpovědný: Marvánová Žaneta, Ing. 

Název: Sanace vlhkosti sklepních prostorů v č. p. 1209 - podání žádosti o dotaci 

Zadání: schvaluje 
podání žádosti o dotaci na akci "Sanace vlhkosti sklepních prostorů v č. p. 1209" do 
vyhlášeného dotačního programu Královéhradeckého kraje 22KPGU2 Obnova 
památkového fondu a bude-li realizace v roce 2022, tak i do Programu regenerace 
městských památkových rezervací a městských památkových zón. 

Založeno: 18.11.2021 Termín plnění: 
Splněno: 

09.12.2021 
01.12.2021 

Plnění úkolu: Splněno, žádost podána na KHK. 

 
 
 

Číslo úkolu: ZM 21-685/21 Zodpovědný: Bachura Pavel 

Název: Koupě lesních pozemků p. p. č. 1387/1 a p. p. č. 1388 v k. ú. Nové Město nad 
Metují v ul. Na Táboře 

Zadání: schvaluje 

koupi lesních pozemků: p. p. č. 1387/1 o výměře 599 m2 a p. p. č. 1388 o výměře 

346 m2 oba v k. ú. Nové Město nad Metují ve vlastnictví pí [osobní údaj odstraněn], 
do vlastnictví města Nové Město nad Metují, a to za stanovenou cenu dle znaleckého 
posudku č. 904/26/2021 ze dne 21.09.2021 vyhotovené znalcem Ing. Tomášem 
Dohnanským z Velichovek ve výši 21.062 Kč vč. nákladů spojených s vyhotovením 
zmiňovaného znaleckého posudku a zjištění obvyklé ceny uvedených pozemků ve 
výši 2.900 Kč, tedy za celkovou kupní cenu ve výši 23.962 Kč. Správní poplatek za 
návrh na vklad práva do KN uhradí město Nové Město nad Metují. ZM pověřuje ST 
podpisem smlouvy ve znění přílohy k tomuto bodu. 
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Založeno: 18.11.2021 Termín plnění: 
Splněno: 

09.12.2021 
19.11.2021 

Plnění úkolu: Splněno. Smlouva uzavřena dne 19.11.2021. 

 
 
 

Číslo úkolu: ZM 21-684/21 Zodpovědný: Kunte Jiří, Ing. 

Název: Žádost o poskytnutí investiční dotace "TJ Spartak" - změna 

Zadání: souhlasí 
se zařazením položky Dotace TJ Spartak - rekonstrukce zimního stadionu ve výši 
10.506,11 tis. Kč do návrhu rozpočtu na rok 2022. 

Založeno: 18.11.2021 Termín plnění: 
Splněno: 

09.12.2021 
24.11.2021 

Plnění úkolu: Položka je zařazena do návrhu rozpočtu na rok 2022. 

 
 
 

Číslo úkolu: ZM 21-681/21 Zodpovědný: Kunte Jiří, Ing. 

Název: Dorozdělení dotací na sport v roce 2021 - podnět KSPORT  

Zadání: schvaluje 
poskytnutí dotací sportovním klubům na sportovní činnost a provoz sportovišť takto: 
Tělocvičná jednota Sokol Krčín 80 tis. Kč, Sportovní klub Nové Město nad Metují z. s. 
100 tis. Kč, Lyžařský klub Nové Město nad Metují z. s. 61 tis. Kč, TJ Spartak Nové 
Město nad Metují, z. s. 400 tis. Kč, Sportovní centrum Nové Město nad Metují, z. s. 
59 tis. Kč a pověřuje ST podpisem smluv s jednotlivými žadateli zpracovaných dle 
platné vzorové smlouvy. 

Založeno: 18.11.2021 Termín plnění: 
Splněno: 

09.12.2021 
24.11.2021 

Plnění úkolu: Smlouvy byly uzavřeny a dotace proplaceny. 

 
 
 

Číslo úkolu: ZM 21-679/21 Zodpovědný: Kunte Jiří, Ing. 

Název: Navýšení příjmů o přijaté vratky transferů - RO 

Zadání: schvaluje 
RO - navýšení příjmů u § 3111 - mateřské školy o částku 48,22 tis. Kč a § 3113 - 

základní školy o částku 33 tis. Kč. Na straně výdajů bude o celkovou částku 81,22 tis. 

Kč navýšen § 6402 - vratky nevyčerpaných dotací. 

Založeno: 18.11.2021 Termín plnění: 
Splněno: 

09.12.2021 
24.11.2021 

Plnění úkolu: RO bylo provedeno. 
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Číslo úkolu: ZM 11-314/20 Zodpovědný: Plšek Petr 

Název: Darování pozemků Královéhradeckému kraji pod komunikacemi 

Zadání: schvaluje 
darování (bezúplatný převod) pozemků: 
 
1. pod silnicí III/28520 u sídla společnosti Ammann Czech Republic a.s. (v okolí 

mostu v ul. Náchodská) a dále ve směru Nové Město nad Metují - Vrchoviny 
 
p. p. č. 547/9 (107 m²) v k. ú. Nové Město nad Metují 
p. p. č. 284/9 (1674 m²) v k. ú. Vrchoviny 
p. p. č. 2042/6 (5 m²) v k. ú. Vrchoviny 
p. p. č. 2065 (43 m²) v k. ú. Vrchoviny 
celková výměra 1829 m2,    
 
2. pod silnicí II/308 a v její těsné blízkosti v ulici 1. máje, na Žižkově náměstí a u 
Osmy 
          
p. p. č. 710/14 (31 m²) v k. ú. Krčín 
p. p. č. 710/26 (41 m²) v k. ú. Krčín 
p. p. č. 710/28 (10 m²) v k. ú. Krčín 
p. p. č. 710/44 (1 m²) v k. ú. Krčín 
p. p. č. 710/47 (3 m²) v k. ú. Krčín 
p. p. č. 710/49 (11 m²) v k. ú. Krčín 
p. p. č. 710/51 (3 m²) v k. ú. Krčín 
p. p. č. 710/52 (5 m²) v k. ú. Krčín 
celková výměra 105 m2, 
 
3. v ul. Pod Vinicemi (pro Střední průmyslovou školu, Odbornou školu a Základní 

školu, Nové Město nad Metují, Československé armády 376, 549 01 Nové Město 
nad Metují) 

 
p. p. č. 2020 (220 m²) v k. ú. Nové Město nad Metují, 
 
4. části pozemků dle zatím nezapsaného geometrického plánu č. 243-141/2019 pod 

silnicí III/30821 ve Spech (část obce Nové Město nad Metují) 
 
p. p. č. 307/4 (57 m²) v k. ú. Spy 
p. p. č. 307/1 (15 m²) v k. ú. Spy 
p. p. č. 266/1 (72 m²) v k. ú. Spy 
celková výměra 144 m²,    
 
z vlastnictví města Nové Město nad Metují do majetku Královéhradeckého kraje, se 
sídlem Pivovarské náměstí 1245/2, 500 03 Hradec Králové. Celková výměra všech 
pozemků je 2298 m². 
 

Založeno: 27.02.2020 Termín plnění: 
Původní plnění: 
Prodloužení do: 

09.12.2021 
25.06.2020 
15.09.2022 

Plnění úkolu: Na základě vzneseného požadavku zastupitele na zasedání ZM dne 14.12.2021 
bude tento splatný úkol i nadále ve sledování "Kontroly plnění úkolů ZM", tzn., žádost 
o prodloužení termínu plnění do dne 15.09.2022. 
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01.12.2021 - žádost o vyřazení ze sledování. Důvod: vzhledem k tomu, že daný úkol 
obsahuje řadu pozemků v různých lokalitách a u některých pozemků (cca 50 %) 
došlo ke splnění a uzavření smlouvy, považujeme sledování plnění úkolu 
nekoncepční a nepřehledné. Na druhou stranu město projevilo vůli darovat své 
pozemky kraji, který svoji vůli dosud neprojevil a je v tomto ohledu nečinný. V tomto 
ohledu se jedná stejně o tzv. 1. etapu v daném schvalování, neboť v obvyklých 
případech je stejně vždy ještě předložena v 2. etapě ke schválení vlastní smlouva a 
tam může dojít k opětovné "dvojité" kontrole, tak aby město si pohlídalo, co již v 
předchozím období v rámci svého projevu vůle schválilo. 
 
08.06.2021 - žádost o změnu termínu. U bodů č. 1 a č. 2 není stále započat 
schvalovací proces na krajské úrovni, což bylo ze strany kraje dne 12.05.2021 a 
zároveň požádáno o trpělivost, neboť věc nově řeší nikoliv krajský úřad, ale 
organizační složka kraje, a to je správa silnic, která by ráda ještě k převodu přidala 
pozemky v k.ú. Krčín v ul. Na Strážnici po dokončení staveb chodníků a vše pak 
následně vložila do katastru nemovitosti jednou smlouvou. 
 
10.02.2021 - žádost o změnu termínu. U bodu č. 1 a č. 2 není stále ze strany kraje 
přijato žádné usnesení ohledně přijetí daru, byť došlo v listopadu 2020 ze strany 
OMP k dotazu v jaké fázi je rozhodování na kraji, ale bez odpovědi ze strany kraje.  
 
03.11.2020 - žádost o změnu termínu. Úkol splněn z 50 %. U Bodu č. 1 a č. 2 zatím 
nebylo přijato krajem žádné usnesení ohledně přijetí daru v podobě pozemků z 
vlastnictví města. U Bodu č. 3 je úkol splněn - darovací smlouva uzavřena dne  
28.05.2020. U bodu č. 4 je úkol splněn - darovací smlouva uzavřena dne 15.10.2020. 
 
Žádost o změnu termínu. Je nutné ještě vyčkat, až i KHK projedná darování ve svých 
orgánech, jak Radě i Zastupitelstvu, což zatím není. U p. p. č. 2020 v k. ú. Nové 
Město nad Metují je úkol splněn, darovací smlouva byla uzavřena. 
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1 Úvodní informace a vystoupení 

Vysvětlení: Hable Petr - starosta 

K čl. 1 

Bez usnesení 

  
1/1 Program jednání ZM + volba orgánů zasedání 

Identifikace: 

V úvodu zasedání ZM je schvalován podrobný program zasedání (viz příloha k tomuto bodu) a 
dále je zvolena návrhová komise a ověřovatelé zápisu.  
 
Orientační časová tabulka programu: (jedná se o odhady časů při odeslání pozvánky) 
1. Úvodní informace a vystoupení       16:00 - 16:15 ST 
2. Finance                                         16:15 - 17:15 OF 
3. Majetkoprávní úkony   
4. Rozvoj                                          17:15 - 17:45 OMM 
5. Různé                                            17:45 - 17:50  
6. Diskuse                                      17:50 - ?? 

Odůvodnění: 

Viz zákon o obcích a Jednací řád ZM. 

Vysvětlení: Hable Petr - starosta 

Z podrobnějšího projednání: 

Úvodního slova se ujal ST, přivítal přítomné, vyzval ověřovatele zápisu z minulého zasedání 
ZM 21 (Ing. Milan Slavík a Mgr. Jana Balcarová) k vyjádření se k obsahu zápisu. Ing. Slavík 
vznesl připomínku ke str. 22 zápisu (bod 4/4), kde v rámcovém zápisu z diskuse byla k textu k 
vystoupení Ing. Kašpara (KVR), který vystoupil s tím, že když se rozhodovalo o koupi hotelu 
Metuj - tak podobně jako tady, byl dezinformován závěr KVR, tzn., že KVR souhlasila. Přitom 
právě KVR byla proti koupi Metuje z důvodu špatného technického stavu budovy a vody v 
suterénech, uvedena tato poznámka: "po skončení zasedání byla tato záležitost prověřena 
MST s tím, že tvrzení Ing. Kašpara se ukázalo jako chybné. V podkladech pro rozhodování 
ZM o koupi hotelu Metuj bylo uvedeno, že KVR nesouhlasí. V tomto smyslu byla rozeslána 
informace ZM i Ing. Kašparovi". Podle názoru Ing. Slavíka taková poznámka, i když je 
pravdivá, do zápisu nepatří, protože to nezaznělo v průběhu jednání ZM, ale až po něm. K 
ostatnímu obsahu zápisu nemá připomínek. ST - jestli tomu správně rozumí, mělo by být 
uvedeno, že to bylo zjištěno po zasedání ZM, nebo to ověřovatel požaduje úplně odstranit ze 
zápisu? Ing. Slavík - domnívá se, že by to v zápisu ze ZM 21 nemělo být vůbec. TAJ - uvedl, 
proč do diskuse k bodu 4/4 tuto poznámku napsal - chtěl ušetřit čas, aby se tím zastupitelé 
nemuseli zabývat na dalším zasedání ZM. Je touto připomínkou nyní poučen, že v příštích 
případech to bude zařazeno do následujícího jednání ZM jako bod, ve kterém bude uvedena 
na pravou míru informace, která na předchozím zasedání ZM zazněla. PhDr. Kulhavá - proč 
až na příštím ZM, navrhuje to zaznamenat nyní. TAJ - měl na mysli postup do budoucna, 
kdyby došlo k obdobné situaci. Zastupitelé souhlasili s tím, že diskutovaná poznámka bude ze 
zápisu ze ZM 21 vyškrtnuta. Mgr. Balcarová - k zápisu z minulého zasedání ZM - bez 
připomínek. ST dále přečetl návrh programu jednání - hlasováno - 20 pro, 0 proti, 0 zdržel se - 
program ZM byl schválen. Ing. Vrátný (nebyl přítomen, řešil se technický problém s jeho 
připojením on-line). ST dále navrhl členy návrhové komise a ověřovatele zápisu zasedání ZM 



Město Nové Město nad Metují 
náměstí Republiky 6 

Stránka 12 
 

ZÁPIS Z PORADY 
ZM 22 ze dne 09.12.2021   

V  

 

22. Bez připomínek a dotazů. Hlasováno - 20 pro, 0 proti, 0 zdržel se - schváleno. Podrobnosti 
viz zvukový záznam z jednání ZM, který dle Jednacího řádu ZM je nedílnou součástí zápisu 
ze ZM a je společně se zápisem dostupný i na webu města. 
 

K čl. 1/1 USNESENÍ č. ZM 22-704/21 

ZM schvaluje tento program jednání řádného veřejného zasedání ZM 22: 
 
1. Úvodní informace a vystoupení 
1/1 Program jednání ZM + volba orgánů zasedání 
1/2 Kontrola plnění úkolů ZM ke dni 09.12.2021 
  
2. Finance 
2/1 Rozpočtová opatření 2021 
2/2 Zápisy z jednání Finančního výboru ZM ze dne 10.11.2021 a ze dne 25.11.2021  
2/3 Členské příspěvky, dary a rezervy 2022 
2/4 Žádost SK o poskytnutí finanční spoluúčasti 
2/5 Stravování zastupitelů ode dne 01.01.2022 
2/6 Střednědobý výhled rozpočtu 2023-2024 
2/7 Rozpočet města Nové Město nad Metují na rok 2022 
2/8 Oprávnění k provádění rozpočtových opatření pro RM na rok 2022 
2/9 Žádost Centrum Najáda s.r.o. - čerpání dotace na rok 2022 
2/10 Žádost SK Nové Město nad Metují - čerpání dotace na rok 2022 
2/11 Žádost TJ Spartak - čerpání dotace na rok 2022 
  
3. Majetkoprávní úkony 
  
4. Rozvoj 
4/1 Aktuální stav projektů ke dni 23.11.2021 
4/2 Dětské hřiště Spy - doplnění herních prvků 
4/3 Stavební úpravy chodníků v ul. Nádražní - podání žádosti o dotaci 
4/4 Žádost o dotaci - cyklotrasa Vrchoviny - Provodov-Šonov 
4/5 Program regenerace Městské památkové rezervace Nové Město nad Metují na období 
            2022-2026  
  
5. Různé 
5/1 Kalendář RM a ZM na rok 2022 - aktualizace 
5/2 Zápis č. 7 z jednání Kontrolního výboru ZM ze dne 22.11.2021 
  
6. Diskuse 

HLASOVÁNÍ - Pro: 20, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 1 - bylo přijato 
 

K čl. 1/1 USNESENÍ č. ZM 22-705/21 

ZM volí návrhovou komisi ve složení: Ing. Petr Neumann - předseda, Ing. et Ing. Pavel Dostál a Ing. 
Jan Čopík, Ph.D. - členové komise a ověřovatele zápisu ze zasedání ZM 22: Mgr. Soňu Paarovou a 
Ing. Jiřího Tymela. 

HLASOVÁNÍ - Pro: 20, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 1 - bylo přijato 
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K čl. 1/1 USNESENÍ č. ZM 22-706/21 

ZM rozhodlo na návrh ověřovatele zápisu ze zasedání ZM 21 Ing. Slavíka o úpravě zápisu, která 
spočívá v tom, že dodatečná poznámka uvedená v rámcovém záznamu diskuse k bodu 4/4 k 
vystoupení Ing. Kašpara na ZM 21 uvedená v závorce ve znění "(po skončení zasedání byla tato 
záležitost prověřena MST s tím, že tvrzení Ing. Kašpara se ukázalo jako chybné. V podkladech pro 
rozhodování ZM o koupi hotelu Metuj bylo uvedeno, že KVR nesouhlasí. V tomto smyslu byla 
rozeslána informace ZM i Ing. Kašparovi)", bude vyškrtnuta a zápis ze ZM 21 bude v tomto smyslu 
upraven. 

HLASOVÁNÍ - Pro: 20, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 1 - bylo přijato 

  
1/2 Kontrola plnění úkolů ZM ke dni 09.12.2021 

Identifikace: 

Kontrola splatných úkolů ZM 22 viz příloha k tomuto bodu. 

Odůvodnění: 

Hlášení o plnění usnesení. 

Vysvětlení: Hable Petr - starosta 

Z podrobnějšího projednání: 

PhDr. Kulhavá vznesla připomínku ke kontrole úkolů - konkrétně k úkolu č. ZM 11-314/20 - 
darování pozemku KHK pod komunikacemi - chápe, když se KHK ještě nevyjádřil, je problém 
to opakovaně a dlouhodobě sledovat. Ale když se to vyřadí ze sledování, vidí problém v tom, 
že KHK už na to nemusí reagovat a my ho pak už nebudeme upomínat apod.? Vedoucí 
Oddělení majetkoprávního (dále jen "OMP"), pan Mgr. Bachura, sdělil, že všechno budeme 
mít stále pod kontrolou a budeme vědět, v jaké je převod fázi, tzn., že si to budou hlídat na 
OMP. PhDr. Kulhavá - to chápe, ale když se KHK neozve? Dle jejího názoru bychom měli buď 
termín plnění posunout např. o rok nebo úkol zrušit - ale v podobě v jaké to je, jí to nepřijde 
jako správné. OMP - nemá problém s prodloužením. ST - bude upraveno - prodloužený termín 
plnění o 1 rok kvůli kontrole, v jakém jsou darovací procesy stavu. Žádné další připomínky k 
plnění úkolů nebyly. ST přečetl navržené znění usnesení. Hlasováno - 20 pro, 0 proti, 0 zdržel 
se. Podrobnosti viz zvukový záznam z jednání ZM, který dle Jednacího řádu ZM je nedílnou 
součástí zápisu ze ZM a je společně se zápisem dostupný i na webu města. 

K čl. 1/2 USNESENÍ č. ZM 22-707/21 

ZM souhlasí s předloženým plněním úkolů z předchozích zasedání ZM ve znění přílohy k tomuto 
bodu. 

HLASOVÁNÍ - Pro: 20, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 1 - bylo přijato 
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2 Finance 

Vysvětlení: Kunte Jiří, Ing. - vedoucí OF 

K čl. 2 

Bez usnesení 

  
2/1 Rozpočtová opatření 2021 

Identifikace: 

ZM svým usnesením č. ZM 16-533/20 zmocnilo RM k provádění opodstatněných RO v rámci 
rozpočtu na rok 2021 s podmínkou, že se bude jednat pouze o přesuny mezi položkami 
schváleného rozpočtu a rozpočet nebude těmito změnami navyšován ani snižován. 
Provedené změny budou vždy předloženy na nejbližším zasedání ZM. 

Odůvodnění: 

ZM je předložen souhrn RO provedených v rámci zmocnění RM a dále přehled obdržených 
dotací, o které byl rozpočet města navýšen. 

Vysvětlení: Kunte Jiří, Ing. - vedoucí OF 

Z podrobnějšího projednání: 

V 16:30 hodin - vedoucí Odboru finančního (dále jen "OF"), pan Ing. Jiří Kunte, přečetl textaci 
projednávaného bodu. Pan Jarolímek - pod bodem 6 - přesun vratky dotace (cyklo Vl. 
Moravce) - z jakého důvodu se vrací přislíbená dotace? OF - upozornil, že zastupitelé 
dostávají v příloze materiál, kde jsou usnesení z RM - tam si lze přečíst - vratka zde je z 
důvodu, že tam jsou nesouhlasy majitelů pozemků k náhradní výsadbě u nich, tzn., že nebylo 
možné naplnit požadavky z OŽP v této oblasti. Z KHK nám bylo doporučeno dotaci vrátit a 
požádat o ni znovu. Ing. Vojnarová by mohla informaci doplnit, pokud by vysvětlení 
Ing. Kunteho nestačilo. Pan Jarolímek - uvedl, že o podmínkách ŽP se tam nedočetl. ST - 
upřesnil, jednání o cyklostezce se díky nesouhlasům vlastníků protáhlo. Souhlasy k 
projektování jsme měli. Pan Jarolímek poděkoval. PhDr. Kulhavá - je to také vysvětleno v 
bodě 4/1, tj. Aktuální stav projektů. Další dotazy ani připomínky nebyly. Vedoucí OF přečetl 
navržené znění usnesení. Bez dotazů a připomínek. Ing. Vrátný se on-line připojil v 16:35 
hodin. ST - nechal hlasovat o usnesení. Hlasováno - 18 pro, 0 proti, 3 zdrželi se. Podrobnosti 
viz zvukový záznam z jednání ZM, který dle Jednacího řádu ZM je nedílnou součástí zápisu 
ze ZM a je společně se zápisem dostupný i na webu města. 

K čl. 2/1 USNESENÍ č. ZM 22-708/21 

ZM schvaluje a bere na vědomí oprávněnost RO a zákonných úprav rozpočtu. Jedná se o RO ve 
znění přílohy: 1) dotace na projekt Stará ekologická zátěž Elton 647,87 tis. Kč, 2) dotace pro 
Technické služby na veřejně-prospěšné práce (září) 15 tis. Kč, 3) dotace na obnovu bývalé školy č. 
p. 22 v Krčíně 300 tis. Kč, 4) dotace na projekt Protipovodňový varovný a informační systém města 
3 278,41 tis. Kč, 5) příspěvek ke zmírnění dopadů kůrovcové kalamity 254,95 tis. Kč, 6) přesun 
vratky dotace z akce Cykloregion V. Moravce - novostavba stezky pro pěší a cyklisty lesem Obora - 
DSP na § 6402 - finanční vypořádání minulých let 297 tis. Kč, 7) navýšení akce Chodník ve 
Vrchovinách (podél vývěsky) - PD + realizace 55 tis. Kč, 8) navýšení akce Oprava komunikace 
podél domu č. p. 66 ve Vrchovinách 15 tis. Kč. 

HLASOVÁNÍ - Pro: 18, Proti: 0, Zdržel se: 3, Nehlasoval: 0 - bylo přijato 
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2/2 Zápisy z jednání Finančního výboru ZM ze dne 10.11.2021 a ze dne 25.11.2021  

Identifikace: 

Informace o jednání FV ZM ze dne 10.11.2021 a ze dne 25.11.2021 - viz zápisy v příloze 
tohoto bodu. Jednání FV dne 10.11.2021 mělo na programu Návrh rozpočtu na rok 2022 vč. 
plánovaných investičních akcí a Střednědobý výhled rozpočtu 2023-2024. Nebyla přijata 
žádná usnesení. Členové FV se rovněž zúčastnili pracovního semináře ZM k rozpočtu dne 
15.11.2021 a následně se pak mělo uskutečnit řádné jednání FV. Vzhledem k tomu, že FV 
nebyl usnášeníschopný, uskutečnilo se další jednání FV v náhradním termínu 25.11.2021, kde 
byl projednán návrh rozpočtu na rok 2022 a SVR na roky 2023-2024. FV doporučil schválit 
předložený návrh rozpočtu na rok 2022 se změnami diskutovanými na rozpočtovém semináři, 
u nichž došlo ke shodě jejich zapracování do konečného návrhu. FV dále doporučil schválit 
střednědobý výhled rozpočtu 2023-2024. 

Odůvodnění: 

Zápisy jsou předkládány do ZM jako informace o jednání FV ZM. 

Vysvětlení: Kunte Jiří, Ing. - vedoucí OF 

Z podrobnějšího projednání: 

V 16:37 hodin - vedoucí OF přečetl textaci projednávaného bodu. PhDr. Kulhavá - vždy jsme u 
tohoto bodu měli rozsáhlý komentář FV, nyní tam žádný není - navíc např. u střednědobého 
výhledu vyšlo hlasování těsně. Poprosila proto předsedu FV o zodpovězení dotazu, proč 
někteří členové nesouhlasili. Ing. Němeček - upřímně řečeno neví, museli bychom se zeptat 
těch, kteří nezvedli ruku (zdrželi se). Ing. Vrátný - nemohu podpořit (ani další zastupitelé z 
ODS) střednědobý výhled rozpočtu - nemůžeme akceptovat, že v tabulce, v řádku investice, je 
pro každý rok částka pouze 5 mil. Kč. Jakýkoliv text pod tabulkou to nemůže obhájit. 
Občanům tímto říkáme, že budeme v příštích letech dávat do investic pouze 5 mil. Kč ročně, a 
to je nepřijatelné. PhDr. Kulhavá poděkovala. Vedoucí OF přečetl navržené znění usnesení. 
Bez dotazů a připomínek. ST - nechal hlasovat. Hlasováno - 20 pro, 0 proti, 1 zdržel se. 
Podrobnosti viz zvukový záznam z jednání ZM, který dle Jednacího řádu ZM je nedílnou 
součástí zápisu ze ZM a je společně se zápisem dostupný i na webu města. 

K čl. 2/2 USNESENÍ č. ZM 22-709/21 

ZM bere na vědomí zápisy z Finančního výboru Zastupitelstva města Nové Město nad Metují ze 
dne 10.11.2021 a ze dne 25.11.2021 ve znění přílohy k tomuto bodu. 

HLASOVÁNÍ - Pro: 20, Proti: 0, Zdržel se: 1, Nehlasoval: 0 - bylo přijato 

  
2/3 Členské příspěvky, dary a rezervy 2022 

Identifikace: 

Členské příspěvky, dary a rezervy - informace o položkách zahrnutých do návrhu rozpočtu na 
rok 2022 viz příloha tohoto bodu. 

Odůvodnění: 

Do návrhu rozpočtu 2022 byly zahrnuty pouze členské příspěvky města a finanční dar 
Sportovnímu klubu Nové Město nad Metují. Ostatní předpokládané příspěvky jsou zahrnuty v 
případě větších částek jako rezerva do příslušných paragrafů rozpočtu a v případě programu 
prevence rizikového chování a souhrnné položky na pokrytí ostatních různých žádostí o 
finanční podporu pak v § 6409. Rozdělení těchto rezervních položek podléhá schválení RM (v 
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částkách do 50 tis. Kč) nebo ZM (nad 50 tis. Kč). 

Vysvětlení: Kunte Jiří, Ing. - vedoucí OF 

Z podrobnějšího projednání: 

V 16:41 hodin - vedoucí OF přečetl textaci projednávaného bodu. Bez rozpravy. Vedoucí OF 
přečetl obě navržená znění usnesení. Bez dotazů. ST - nechal hlasovat. Hlasováno - 21 pro, 0 
proti, 0 zdržel se. Podrobnosti viz zvukový záznam z jednání ZM, který dle Jednacího řádu ZM 
je nedílnou součástí zápisu ze ZM a je společně se zápisem dostupný i na webu města. 

K čl. 2/3 USNESENÍ č. ZM 22-710/21 

ZM bere na vědomí zařazení a úhradu členských příspěvků a darů ve znění přílohy k tomuto bodu 
do rozpočtu města na rok 2022: Euroregion Glacensis, Rychnov nad Kněžnou 56 tis. Kč, Nová 
Města v Evropě 8 tis. Kč, Sdružení historických sídel 12 tis. Kč, Městský klub v Novém Městě nad 
Metují 3 800 tis. Kč, Sportovní klub Nové Město nad Metují 50 tis. Kč (dar), Svaz měst a obcí ČR 35 
tis. Kč, DSO Region Novoměstsko 149,07 tis. Kč a MAS Pohoda venkova, Val 35 tis. Kč. 

 Odpovídá: OF, Provede: OF, Termín: 08.12.2022 

HLASOVÁNÍ - Pro: 21, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0 - bylo přijato 

K čl. 2/3 USNESENÍ č. ZM 22-711/21 

ZM schvaluje souhrnné částky na zvláštní dary a dotace na vyjmenované účely: Euroregion 
Glacensis, Rychnov nad Kněžnou - provoz cyklobusů 30 tis. Kč, Městský klub v Novém Městě nad 
Metují - festival komedie 1 000 tis. Kč, Centrum Najáda s. r. o., Nové Město nad Metují 950 tis. Kč, 
sportovní oddíly - příspěvky na provoz, opravy, údržbu, ocenění sportovců a kolektivů a využití 
sportovišť ve výši 6 350 tis. Kč, NONA 92, o. p. s., Nové Město nad Metují - provoz stacionáře 450 
tis. Kč, program prevence rizikového chování ve výši 150 tis. Kč, souhrnnou částku na dary a dotace 
města 550 tis. Kč a dary a dotace města - dobrovolnickou činnost s mládeží (mimo sportovních 
oddílů) 150 tis. Kč. O poskytování finanční podpory na jednotlivé konkrétní projekty bude v rámci 
svých kompetencí daných zákonem o obcích a v duchu platných zásad rozhodovat RM. O 
přidělených podporách bude následně informovat ZM. Navržené podpory nad 50 tis. Kč podléhají 
schválení ZM. 

 Odpovídá: OF, Provede: OF, Termín: 08.12.2022 

HLASOVÁNÍ - Pro: 21, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0 - bylo přijato 

  
2/4 Žádost SK o poskytnutí finanční spoluúčasti 

Identifikace: 

Ředitel Sportovního klubu Nové Město nad Metují, z.s., žádá o poskytnutí finanční spoluúčasti 
na výměnu střídaček a osvětlení umělé travnaté plochy v areálu SK ve výši 915 015 Kč. 

Odůvodnění: 

Dne 29.09.2021 požádal SK o poskytnutí dotace Národní sportovní agenturu v rámci 
programu NSA21 - Regiony 2021. Celkové náklady dle žádosti činí 3 050 047 Kč, celková 
požadovaná dotace ve výši maximálně 70 % způsobilých výdajů činí 2 135 032 Kč. Akce by 
byla realizována v roce 2022. Viz přílohy tohoto bodu. 
Vyjádření OF: Žádost SK o poskytnutí finanční spoluúčasti města podal opožděně, takže ho 
RM projednávala až dne 29.11.2021. V návrhu rozpočtu na rok 2022 proto není požadovaná 
částka zahrnuta. Rozpočet byl již dle zákonných lhůt zveřejněn na ÚD. Změna návrhu 
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rozpočtu je tak možná až při jeho schvalování na základě předneseného návrhu a v případě 
jeho schválení nebo v průběhu roku 2022 RO. V případě souhlasu ZM by mohl být nyní pouze 
schválen příslib poskytnutí dotace a příslušné RO by bylo navrženo podle vývoje rozpočtu 
v roce 2022. Podle informace od ředitele SK by schválení příslibu bylo postačující. 
Vyjádření OŠKS: V případě realizace je nutné postupovat v souladu s pravidly pro 
poskytování investičních dotací. 
RM doporučuje schválit příslib. 

Vysvětlení: Kunte Jiří, Ing. - vedoucí OF 

Z podrobnějšího projednání: 

V 16:45 hodin - vedoucí OF přečetl textaci projednávaného bodu. Ing. Vrátný - jak je ten 
příslib závazný? Kdo je dodavatelem osvětlení? Podíval se na to, 12 ks LED světlometů - 
celkem 2,1 mil. Kč - neříká, že to je nemožné, ale jsou to velká čísla a zajímá ho, kdo je 
dodavatelem. OF - uvedl, že VZ zatím není vysoutěžena, jsou to údaje z PD. ST - realizovat to 
budou pouze, když bude schválena jejich žádost o dotaci od Národní sportovní agentury (dále 
jen "NSA"). MST - doplnil, že pokud dotaci SK obdrží a město poskytne spoluúčast, o jejíž 
konečné výši bude ZM hlasovat, tak pak podle pravidel bude zástupce města i v komisi na 
výběr dodavatele atd. Ing. Vrátný poděkoval. Další dotazy k tomuto bodu nebyly. Vedoucí OF 
přečetl navržené znění usnesení. Pan Jarolímek - navrhl do usnesení uvést 30 % spoluúčast. 
OF - v případě realizace akce budete schvalovat poskytnutí konkrétní dotace na základě 
vysoutěžené částky, takže nyní tam dávat % není třeba, jde o příslib vázaný na udělení dotace 
z NSA. Pan Jarolímek - když to nyní schválíme takto, můžeme to potom upravit? OF - 
ZM může cokoliv upravit. Poté nechal ST hlasovat. Hlasováno - 21 pro, 0 proti, 0 zdržel se. 
Podrobnosti viz zvukový záznam z jednání ZM, který dle Jednacího řádu ZM je nedílnou 
součástí zápisu ze ZM a je společně se zápisem dostupný i na webu města. 

K čl. 2/4 USNESENÍ č. ZM 22-712/21 

ZM souhlasí s příslibem finanční spoluúčasti města při realizaci projektu Výměna osvětlení a 
střídačky Sportovního klubu Nové Město nad Metují, z.s., a to ve výši 915 tis. Kč. 

HLASOVÁNÍ - Pro: 21, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0 - bylo přijato 

  
2/5 Stravování zastupitelů ode dne 01.01.2022 

Identifikace: 

V souladu s § 80 odst. 1 písm. i) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), v platném 
znění, lze členovi zastupitelstva obce z peněžního fondu nebo z rozpočtu obce poskytnout 
příspěvek na stravování, jde-li o uvolněného člena zastupitelstva. Plnění lze členovi 
zastupitelstva obce poskytnout za obdobných podmínek a v obdobné výši jako zaměstnancům 
obce. O plněních podle § 80 zákona o obcích rozhoduje ZM. 

Odůvodnění: 

Vzhledem k tomu, že ode dne 01.01.2022 dojde ke změně ve stravování zaměstnanců, kdy 
dojde k přechodu ze stávajících stravenek na stravenkový paušál, je ZM předložen návrh na 
obdobnou změnu v poskytování příspěvku na stravování také u uvolněných zastupitelů. 
Uvolněným členům ZM bude poskytován stravenkový paušál v hodnotě 70 Kč za každou 
odpracovanou směnu, která trvala min. 3 hodiny. Směnou se rozumí odpracovaná doba od 
pondělí do pátku. Nárok na stravenkový paušál členovi ZM nevznikne, pokud mu v průběhu 
směny vznikl nárok na stravné v souvislosti s pracovní cestou pro město. V případě, že 
v následujících letech dojde ke změně stravování zaměstnanců, bude obdobně upraveno i 
stravování uvolněných zastupitelů. RM doporučuje schválit. 
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Vysvětlení: Kunte Jiří, Ing. - vedoucí OF 

Z podrobnějšího projednání: 

V 16:51 hodin - vedoucí OF přečetl textaci projednávaného bodu. Upozornil na chybu v 
necelém čísle roku daného zákona (zákona č. 128/2000 Sb.). MST - vzhledem k tomu, že je 
uvolněným členem ZM a dotýká se ho to, vylučuje se z hlasování k tomuto bodu. ST se také 
vylučuje z hlasování k tomuto bodu. Dále bez rozpravy. Vedoucí OF přečetl navržené znění 
usnesení. Bez dotazů. ST - nechal hlasovat. Hlasováno - 19 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Dva 
zastupitelé byli vyloučení na vlastní žádosti z hlasování k tomuto bodu, a to pro možnou 
podjatost. Podrobnosti viz zvukový záznam z jednání ZM, který dle Jednacího řádu ZM je 
nedílnou součástí zápisu ze ZM a je společně se zápisem dostupný i na webu města. 

K čl. 2/5 USNESENÍ č. ZM 22-713/21 

ZM schvaluje uvolněným členům Zastupitelstva města Nové Město nad Metují z rozpočtu města 
poskytnutí příspěvku na stravování ode dne 01.01.2022 ve stejné výši a za stejných podmínek, za 
jakých je tento příspěvek poskytován zaměstnancům města. 

HLASOVÁNÍ - Pro: 19, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 2 - bylo přijato 

  
2/6 Střednědobý výhled rozpočtu 2023-2024 

Identifikace: 

V souladu se zákonem č. 23/2017 Sb., o pravidlech rozpočtové odpovědnosti a novelizací 
zákona č. 250/2000 Sb., má od roku 2019 město povinnost sestavit, zveřejnit a schválit 
střednědobý výhled rozpočtu (dále jen „SVR“). SVR se sestavuje zpravidla na 2-5 let 
následujících po roce, na který se sestavuje roční rozpočet. SVR byl zveřejněn na ÚD v 
podobném režimu jako návrh rozpočtu na rok 2022. 

Odůvodnění: 

Vzhledem k tomu, že SVR je pouze pomocný materiál při tvorbě rozpočtu a s přihlédnutím k 
řadě neznámých faktorů pro přesné stanovení ukazatelů (legislativa, hospodářský vývoj, 
priority zastupitelstva…) je materiál v souladu s obvyklou praxí zpracován v základním 
rozpočtovém členění dle souhrnných tříd rozpočtu a pouze na 2 roky. RM a FV ZM doporučují 
schválit. 

Vysvětlení: Kunte Jiří, Ing. - vedoucí OF 

Z podrobnějšího projednání: 

V 16:54 hodin - vedoucí OF přečetl textaci projednávaného bodu. Ing. Němeček - jako 
předseda FV má komentář k tomu, co kritizoval Ing. Vrátný již při projednávání bodu 2/2 - tj. 
těch 5 mil. Kč na investice v tabulce střednědobého výhledu rozpočtu města. 5 mil. Kč jsou 
běžné, opakující se investice - je ale zřejmé, že rozpočet v letech 2023-2024 je plánován 
přebytkový, což umožní uvolnit do investic peněz podstatně více. Tzn., že podle 
momentálních priorit bude částka zahrnuta do normálního rozpočtu na daný rok. Občané pak 
dostanou konkrétní informaci o objemu peněz na investice v těch rozpočtech na jednotlivé 
roky. Ing. Vrátný - on ale chce i v rámci tabulky pro střednědobý výhled deklarovat pro občany 
větší rozvoj v investicích, než je těch 5 mil. Kč. Proto předkládá protinávrh v tom smyslu, že do 
tabulky bude uvedeno namísto 5 mil. Kč do příslušného řádku 7 tabulky, 15 mil. Kč a zároveň 
dojde k recipročnímu snížení částek v řádku 9. ST - škoda, že to nebylo posláno dříve, mohlo 
to zde být odprezentováno přímo jako váš protinávrh. Vedoucí OF - škoda, že toto nezaznělo 
na jednání FV. PhDr. Kulhavá - upřesnila si smysl protinávrhu - potvrdil jí to Ing. Vrátný. Pan 
Jarolímek - dotaz, zda se bude nejdříve schvalovat skutečnost, že bude tabulka změněna, 
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nebo rovnou protinávrh Ing. Vrátného? ST - protinávrh Ing. Vrátného tak, jak ho četl. Další 
dotazy k přednesenému bodu již nebyly žádné. ST nechal hlasovat o protinávrhu 
Ing. Vrátného - 6 pro, 7 proti, 8 zdržel se - protinávrh nebyl schválen. Dále bylo hlasováno o 
původním navrženém znění usnesení - 17 pro, 1 proti, 3 zdržel se - usnesení bylo schváleno. 
Podrobnosti viz zvukový záznam z jednání ZM, který dle Jednacího řádu ZM je nedílnou 
součástí zápisu ze ZM a je společně se zápisem dostupný i na webu města. 

K čl. 2/6 USNESENÍ č. ZM 22-714/21 

ZM schvaluje střednědobý výhled rozpočtu města na roky 2023-2024 ve znění přílohy tohoto bodu. 

HLASOVÁNÍ - Pro: 17, Proti: 1, Zdržel se: 3, Nehlasoval: 0 - bylo přijato 

  
2/7 Rozpočet města Nové Město nad Metují na rok 2022 

Identifikace: 

ZM je předložen ke schválení návrh rozpočtu na rok 2022. Dne 15.11.2021 se od 17:00 hodin 
v zasedací místnosti MěÚ konal seminář zastupitelů k rozpočtu města na rok 2022 za účasti 
členů FV ZM a předsedů OV (Krčín, Spy, Vrchoviny). V návrhu rozpočtu jsou provedeny 
změny, o kterých bylo na semináři jednáno a drobné textové úpravy. 

Odůvodnění: 

Rozpočet je předložen tak, jak byl projednán RM a po dobu 15 dnů vyvěšen na ÚD - viz 
příloha tohoto bodu. RM a FV ZM doporučují schválit. 

Vysvětlení: Kunte Jiří, Ing. - vedoucí OF 

Z podrobnějšího projednání: 

V 17:03 hodin - vedoucí OF přečetl "Identifikaci" projednávaného bodu a dále na návrh ST byl 
čten i text celého usnesení, do kterého pak bude možné předkládat protinávrhy atd. Bc. Sláma 
- nesouhlasí v investicích s položkou na demolici objektu v ul. Nerudova - 1 mil. Kč - z této 
položky by vyčlenil 915 tis. Kč na zmiňovanou dotaci pro SK na výměnu střídaček a osvětlení 
a zbytek 85 tis. Kč by mohl přejít do investiční rezervy rozpočtu. V roce příštím určitě objekt 
bourat nebudeme, nemá to smysl z důvodů řešení Kina 70 a úpravy RP. Tím zároveň 
obdržíme i cca 100 tis. Kč za nájem. Ing. Čopík - chtěl by podpořit návrh Bc. Slámy - nijak nás 
netlačí demolice tohoto objektu, bylo by škoda o projekt "Rychta" v budoucnosti přijít, ale není 
žádný spěch. Dále navrhuje zahrnout do rozpočtu položku na Protipovodňová opatření LAM, 
tak jak bylo navrženo na rozpočtovém semináři. Samozřejmě se LAM nebude dělat příští rok, 
ale abychom věděli, co to bude stát, např. právě ta protipovodňová opatření. ST - tzn. částku 
300 tis. Kč? Ing. Čopík - ano a navýšila by se položka Financování. ST - je to takto 
možné? OF - ano. Ing. Maur - vysvětlil, proč nepodpoří návrh Bc. Slámy - několikrát si projel 
ul. Nerudova a je zastavěná až zablokovaná auty, proto bude hlasovat pro ponechání 
demolice objektu a nalezení míst pro parkování. Ing. Slavík - když zbouráme objekt v ul. 
Nerudova, budeme tam dělat parkoviště? Nebo vznikne "štěrkoviště"? Tj. další provizorium? 
To asi není úplně dobře.  
Ing. Vrátný - nemá sice protinávrh, ale chce vysvětlit, proč zastupitelé za ODS budou hlasovat 
proti tomuto rozpočtu. Návazně na to přednesl odůvodnění - uvedl jak pozitivní stránky 
rozpočtu (brownfields v areálu kasáren, péče o zelené plochy ve městě, o kterou se zasazuje 
Ing. Dostál, i když je otázkou, v čem za to museli zastupitelé za KDU-ČSL ustoupit, univerzita 
třetího věku, větší transfery na opravy a údržbu bytového fondu města ...), tak zdůraznil 
položky, se kterými nesouhlasí  (chodník u Zázvorky - mluví se, že se to ze strany ŘSD ČR 
realizovat nebude, Lávka pod zámkem - komu 4 mil. Kč, které hodláme investovat, udělají 
službu?, inundační most v Krčíně - měli bychom to řešit společně s mostem v ul. Husitská, 



Město Nové Město nad Metují 
náměstí Republiky 6 

Stránka 20 
 

ZÁPIS Z PORADY 
ZM 22 ze dne 09.12.2021   

V  

 

demolice č. p. 142 v ul. Nerudova - přeschválíme tím naše rozhodnutí ze září, kde hlasováním 
na její realizaci ještě v roce 2021 neprošla?). Dále Vyjmenoval, co za ODS navrhovali v rámci 
rozpočtového semináře - vše bylo zamítnuto. Dále jim vadí, že nejsou dle jejich názoru 
hledány žádné doplňující zdroje - bez toho by Dobruška a Opočno nemohly dělat takové akce, 
jako dělají - oproti nim zaostáváme. Dále uvedl příklad Náchoda a řekl, že si myslí, že děláme 
něco špatně. Nemáme ani připraveny žádné akce na příští rok, kde bychom peníze sehnali. 
Ing. Dostál - návazně na Ing. Vrátného - děkuje mu za pochvalu, ale chce ho ubezpečit, že za 
tím nebyly žádné ústupky ze strany zastupitelů za KDU-ČSL. Ing. Maur - také nechce 
polemizovat s jednotlivými připomínkami - jedna mu však vadí nejvíc, protože jí nerozumí - tj. 
tvrzení Ing. vrátného, že v rozpočtu nejsou mimořádné zdroje, se kterými může město 
hospodařit. Upřesnil - ty zdroje tam jsou např. ve formě předpokládaných dotací, samozřejmě 
bez toho, že nikde není 100 % jisté, že dotace dostaneme. Dále proběhla polemika mezi Ing. 
Vrátným, p. Jarolímkem a ST o tom, zda investiční návrhy za ODS zamítl rozpočtový seminář 
nebo RM. Ing. Vrátný opakovaně uvedl, že nemáme připraveny akce, které by rozvíjely toto 
město. Za zastupitele ODS zopakoval, že chtějí do města investovat, chtějí město rozvíjet. 
ST doplnil, že odpověď na to, zda je město rozvíjeno, je odpověď v přehledu realizovaných 
investičních akcí města na webu města a i v samotném návrhu rozpočtu na rok 2022. Poté byl 
přednesen protinávrh Ing. Čopíka - zařazení akce Letní areál u Metuje 300 tis. Kč, o tuto 
částku by bylo navýšeno Financování - hlasováno - 6 pro, 12 proti, 3 zdržel se - protinávrh 
nebyl schválen. Dále zastupitelé hlasovali o protinávrhu Bc. Slámy - doplnění položky Dotace 
SK - výměna střídaček a osvětlení travnaté plochy 915 tis. Kč do rozpočtu, navýšení rezervy 
85 tis. Kč, vyřazení položky Demolice objektu č. p. 142 v ul. Nerudova - hlasováno - 8 pro, 12 
proti, 1 zdržel se. Ing. Vrátný - technická poznámka - když schválíme rozpočet a v něm 
demolici v ul. Nerudova, tím přeschválíme hlasování zářijového ZM? ST - upřesnil - nyní je v 
rozpočtu návrh na demolici v roce 2022, tzn. nemění to usnesení ze září, protože to se týkalo 
roku 2021. Nakonec bylo hlasováno o původním navrženém usnesení týkajícím se rozpočtu 
města - 14 pro, 4 proti, 3 zdržel se. Rozpočet na rok 2022 byl schválen. Podrobnosti viz 
zvukový záznam z jednání ZM, který dle Jednacího řádu ZM je nedílnou součástí zápisu ze 
ZM a je společně se zápisem dostupný i na webu města. 

K čl. 2/7 USNESENÍ č. ZM 22-715/21 

ZM schvaluje návrh rozpočtu na rok 2022 ve znění přílohy k tomuto bodu. Součástí schváleného 
rozpočtu jsou tyto jmenovité projekty a akce: projekt Kanalizace Nové Město nad Metují - 
udržitelnost 110 tis. Kč, stavební úpravy komunikace ul. Pod Výrovem - DPS 400 tis. Kč, stará 
ekologická zátěž Elton 900 tis. Kč, realizace parku Březinky 16 tis. Kč, chodník v ul. U Zázvorky - PD 
270 tis. Kč, cykloregion V. Moravce - stezka pro pěší a cyklisty lesem Obora - DUR + DSP 730 tis. 
Kč, chodník do Klopotova - PD 180 tis. Kč, stavební úpravy chodníku v ul. Sokolská - realizace 160 
tis. Kč, stavební úpravy chodníků v ul. Nádražní 3 900 tis. Kč, urbanisticko-architektonická studie 
areálu kasáren 100 tis. Kč, kulturní centrum Kino 70 (architektonická soutěž, zpracování 
architektonické studie 1 500 tis. Kč, BD Metuj - PD 1 450 tis. Kč, rekonstrukce komunikace a VO 
v ul. Čelakovského - PD 20 tis. Kč, řešení havarijního stavu kamenného mostu ve Vrchovinách - PD 
300 tis. Kč, chodník mezi ul. T. G. Masaryka a parkem Březinky 650 tis. Kč, vjezd do lokality 
Dubinky - František PD 200 tis. Kč, chodník ve Vrchovinách (podél vývěsky) - realizace 71 tis. Kč, 
stavební úpravy chodníku a komunikace podél č. p. 66 ve Vrchovinách 400 tis. Kč, revitalizace 
Jiráskových sadů - PD 170 tis. Kč, oprava ul. Družební - PD 121 tis. Kč, urnový háj vedle SMOS v 
ul. Českých legií - PD 200 tis. Kč, kontejnerové stání v ul. Družební - PD 30 tis. Kč, ZŠ Malecí - 
rekonstrukce odborných učeben - PD 800 tis. Kč, ZŠ Komenského - rekonstrukce č. p. 14 na 
odborné učebny - PD 400 tis. Kč, ZŠ Krčín - vybavení odborné učebny 350 tis. Kč, stavební úpravy 
komunikace v ul. Kpt. Jaroše 3 700 tis. Kč, lávka pod zámkem - PD 220 tis. Kč, ZŠ Krčín - sportovní 
hřiště - realizace mantinelů 900 tis. Kč, vodovodní řad v ul. Nad Cihelnou - PD 60 tis. Kč, ZŠ Malecí 
- rekonstrukce WC 150 tis. Kč, stacionární radar - přívod napájení 130 tis. Kč, orientační značení 40 
tis. Kč, značení ulic 80 tis. Kč, městský mobiliář 200 tis. Kč, technická infrastruktura 100 tis. Kč, 
dopravní značení 120 tis. Kč, čištění skal a studny 400 tis. Kč, Program regenerace - příspěvky na 
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obnovu památek 100 tis. Kč, oprava místních památek 600 tis. Kč, program obnovy objektů 
architektonické hodnoty 300 tis. Kč, technická pomoc 60 tis. Kč, program regenerace - ZUŠ 1209 - 
sanační opatření realizace 1 200 tis. Kč, program regenerace - příprava projekčních podkladů pro 
žádosti na rok 2023 částka 400 tis. Kč, program regenerace - č. p. 1225 - obnova nátěru oken a 
madla schodiště 200 tis. Kč, program regenerace - městské opevnění západ 1 600 tis. Kč, přístřešek 
pro autobusovou zastávku ve Vrchovinách 350 tis. Kč, chodník v ul. U Zázvorky - realizace 6 500 tis. 
Kč, MŠ Krčín a Vrchoviny - zahrada - PD 160 tis. Kč, MŠ Krčín - vybudování ložnice v prostorách 
bývalé pošty 205 tis. Kč, ZŠ Krčín - rekonstrukce objektu č. p. 152 v ul. 1. máje - PD 600 tis. Kč, MŠ 
Rašínova - rekonstrukce spojovacího krčku 350 tis. Kč, MŠ Rašínova - výměna rozvodů vody 400 
tis. Kč, ZŠ Malecí - stavební úpravy podlahy v tělocvičně - PD 170 tis. Kč, ZŠ Malecí - lapol - 
realizace 150 tis. Kč, ZŠ Komenského - rekonstrukce střešního pláště - PD 150 tis. Kč, ZŠ 
Komenského - WC u výtahu ve 2. a 3. NP - PD 200 tis. Kč, cyklostezka Vrchoviny - Jesinky - PD 
350 tis. Kč, VO ul. Zborovská - PD 150 tis. Kč, VO ul. Leštinská - PD 150 tis. Kč, VO ul. Gen. 
Klapálka - PD + realizace 300 tis. Kč, VO ul. Nábřežní III. etapa 300 tis. Kč, lávka pod zámkem - 
realizace 4 000 tis. Kč, oprava ul. Družební - realizace 1 200 tis. Kč, oprava ul. Družební II. etapa - 
PD 150 tis. Kč, oprava ul. Školní - PD 120 tis. Kč, stavební úpravy komunikace v ul. Na Bořetíně k 
ul. Sokolská - PD 300 tis. Kč, revitalizace sídliště Luštinec - PD 300 tis. Kč, zateplení fasády BD č. p. 
352 - 465 v ul. Zborovská a Nádražní - PD 150 tis. Kč, rekonstrukce staré školy Krčín - PD 250 tis. 
Kč, zateplení fasády BD č. p. 475-476 v ul. Dukelská - PD 90 tis. Kč, stabilizace skály pod MMUZ - 
průzkumy 350 tis. Kč, stabilizace svahu v ul. Havlíčkova - průzkumy 600 tis. Kč, rekonstrukce 
bytových jednotek v Domě s pečovatelskou službou III. etapa 3 000 tis. Kč, Bytový dům Metuj - 
rekonstrukce 2 150 tis. Kč, stavební úpravy ul. Stavební - živičný kryt 400 tis. Kč, dětské hřiště Spy - 
doplnění prvků 140 tis. Kč, stromořadí podél příjezdové cesty k letišti 320 tis. Kč, demolice objektu č. 
p. 142 v ul. Nerudova 1 000 tis. Kč, inundační most v ul. Husitská - realizace 4 400 tis. Kč, areál 
bývalých kasáren 800 tis. Kč, kontejnerové stání v ul. Družební - realizace 400 tis. Kč, okružní 
křižovatka Vrchoviny - spoluúčast města 300 tis. Kč, rezerva na případnou úpravu územních studií 
veřejných prostranství 100 tis. Kč, revitalizace parku u MSSS Oáza - I. etapa 250 tis. Kč. 

 Odpovídá: OF, Provede: OF, Termín: 08.12.2022 

HLASOVÁNÍ - Pro: 14, Proti: 4, Zdržel se: 3, Nehlasoval: 0 - bylo přijato 

  
2/8 Oprávnění k provádění rozpočtových opatření pro RM na rok 2022 

Identifikace: 

ZM svým usnesením č. ZM 16-533/20 zmocnilo RM k provádění opodstatněných RO v rámci 
rozpočtu na rok 2021 s podmínkou, že se bude jednat pouze o přesuny mezi položkami 
schváleného rozpočtu a rozpočet nebude těmito změnami navyšován ani snižován. 
Provedené změny budou vždy předloženy na nejbližším zasedání ZM. Nyní je navrženo dát 
toto zmocnění RM i na rok 2022. Rozpočet dále bude navyšován o přijaté transfery (dotace) 
poskytnuté městu a převod daně z příjmů právnických osob za město, jak je uvedeno v návrhu 
rozpočtu města. Nově je navrženo udělit RM oprávnění navyšovat rozpočet v příjmech i 
výdajích o vratky transferů (dotací), které příspěvkové organizace prostřednictvím města vrací 
poskytovatelům těchto transferů. 

Odůvodnění: 

Dle zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení) může RM provádět RO v rozsahu 
stanoveném zastupitelstvem obce. Tento způsob provádění RO se osvědčil, neboť RM mohla 
operativně nakládat s financemi v rámci schváleného rozpočtu, bez potřeby častého svolávání 
mimořádných zasedání ZM. Zároveň pravidelné předkládání provedených změn v RM na 
každém zasedání ZM vytváří dostatečnou kontrolu úkonů, které RM v rámci svého zmocnění 
mezi zasedáními ZM provedla. Rozšíření zmocnění na vratky dotací vychází ze zkušenosti z 
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letošního roku, kdy tato úprava rozpočtu musela být 2x předložena k formálnímu schválení v 
ZM. 

Vysvětlení: Kunte Jiří, Ing. - vedoucí OF 

Z podrobnějšího projednání: 

V 17:51 hodin - vedoucí OF přečetl textaci projednávaného bodu. Bez rozpravy. Vedoucí OF 
přečetl navržené znění usnesení. Bez dotazů a připomínek. ST nechal hlasovat o navrženém 
znění usnesení. Hlasováno - 21 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Podrobnosti viz zvukový záznam z 
jednání ZM, který dle Jednacího řádu ZM je nedílnou součástí zápisu ze ZM a je společně se 
zápisem dostupný i na webu města. 

K čl. 2/8 USNESENÍ č. ZM 22-716/21 

ZM schvaluje zmocnění RM k provádění opodstatněných rozpočtových opatření v rámci rozpočtu 
na rok 2022 s podmínkou, že se bude jednat pouze o přesuny mezi položkami schváleného 
rozpočtu a rozpočet nebude těmito změnami navyšován ani snižován a dále schvaluje zmocnění RM 
k navýšení rozpočtu v příjmech i výdajích o vratky transferů (dotací), které příspěvkové organizace 
prostřednictvím města vrací poskytovatelům těchto transferů. Provedené změny budou předloženy 
vždy na nejbližším zasedání ZM. 

HLASOVÁNÍ - Pro: 21, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0 - bylo přijato 

  
2/9 Žádost Centrum Najáda s.r.o. - čerpání dotace na rok 2022 

Identifikace: 

Centrum Najáda s.r.o. žádá o poskytnutí části dotace z rozpočtu města na rok 2022 ve výši 
400 tis. Kč. Důvodem je nedostatek finančních prostředků na pokrytí nákladů spojených s 
provozem Domu zdraví v 1. čtvrtletí 2022. 

Odůvodnění: 

Vyjádření OF: Z finančního pohledu není problém poskytnutí části dotace schválit - viz žádosti 
i v předchozích letech. 

Vysvětlení: Habrová Iveta - vedoucí OŠKS 

Z podrobnějšího projednání: 

V 17:53 hodin - vedoucí OF přečetl textaci projednávaného bodu. Bez rozpravy. Vedoucí OF 
přečetl navržené znění usnesení. Bez dotazů a připomínek. ST nechal hlasovat o navrženém 
znění usnesení. Hlasováno - 20 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Jeden zastupitel nebyl přítomen při 
hlasování v jednacím sále. Podrobnosti viz zvukový záznam z jednání ZM, který dle 
Jednacího řádu ZM je nedílnou součástí zápisu ze ZM a je společně se zápisem dostupný i na 
webu města. 

K čl. 2/9 USNESENÍ č. ZM 22-717/21 

ZM schvaluje poskytnutí části dotace z rozpočtu města na rok 2022 Centrum Najáda s.r.o. ve výši 
400 tis. Kč a pověřuje ST podpisem smlouvy se žadatelem zpracované dle platné vzorové smlouvy 
o poskytnutí dotace. 

 Odpovídá: OŠKS, Provede: OŠKS, Termín: 24.02.2022 

HLASOVÁNÍ - Pro: 20, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 1 - bylo přijato 
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2/10 Žádost SK Nové Město nad Metují - čerpání dotace na rok 2022 

Identifikace: 

SK Nové Město nad Metují z.s. žádá o poskytnutí části dotace z rozpočtu města na rok 2022 
ve výši 700 tis. Kč. Důvodem je nedostatek finančních prostředků na pokrytí nákladů 
spojených se sportovní činností v 1. čtvrtletí 2022. 

Odůvodnění: 

Z finančního pohledu není problém poskytnutí části dotace schválit - viz žádosti i v 
předchozích letech. 

Vysvětlení: Habrová Iveta - vedoucí OŠKS 

Z podrobnějšího projednání: 

V 17:55 hodin - vedoucí OF přečetl textaci projednávaného bodu. Bez rozpravy. Vedoucí OF 
přečetl navržené znění usnesení. Bez dotazů a připomínek. ST nechal hlasovat o navrženém 
znění usnesení. Hlasováno - 20 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Jeden zastupitel nebyl přítomen při 
hlasování v jednacím sále. Podrobnosti viz zvukový záznam z jednání ZM, který dle 
Jednacího řádu ZM je nedílnou součástí zápisu ze ZM a je společně se zápisem dostupný i na 
webu města. 

K čl. 2/10 USNESENÍ č. ZM 22-718/21 

ZM schvaluje poskytnutí části dotace z rozpočtu města na rok 2022 Sportovnímu klubu Nové Město 
nad Metují z.s. ve výši 700 tis. Kč a pověřuje ST podpisem smlouvy se žadatelem zpracované dle 
platné vzorové smlouvy o poskytnutí dotace. 

 Odpovídá: OŠKS, Provede: OŠKS, Termín: 24.02.2022 

HLASOVÁNÍ - Pro: 20, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 1 - bylo přijato 

  
2/11 Žádost TJ Spartak - čerpání dotace na rok 2022 

Identifikace: 

TJ Spartak Nové Město nad Metují, z. s., žádá o poskytnutí části dotace z rozpočtu města na 
rok 2022 ve výši 700 tis. Kč. Důvodem je nedostatek finančních prostředků na pokrytí nákladů 
spojených se sportovní činností v 1. čtvrtletí 2022. Dále TJ Spartak žádá o navýšení částky na 
provoz zimního stadionu v roce 2022 z důvodu růstu cen energií - viz příloha tohoto bodu. 

Odůvodnění: 

Vyjádření OF: Z finančního pohledu není problém poskytnutí části dotace schválit - viz žádosti 
i v předchozích letech. Celková výše příspěvku na provoz bude projednávána v souladu s 
platnými pravidly pro rozdělování dotací na jaře roku 2022. 

Vysvětlení: Habrová Iveta - vedoucí OŠKS 

Z podrobnějšího projednání: 

V 17:56 hodin - vedoucí OF přečetl textaci projednávaného bodu. Ing. Vrátný - tj. to, co zmínil 
v příspěvku k rozpočtu města na příští rok. Předpokládaný nárůst cen energií vyvolá další 
žádost TJ Spartak o dotaci, proto navrhovali do rozpočtu 1 mil. Kč jako rezervu na tyto 
záležitosti. ST - jednal s předsedou TJ Spartak na jejich valné hromadě, o případném 
navýšení dotace bude možné se bavit na jaře a reagovat na vývoj cen energie atd. Ing. Vrátný 
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- chtěl by navrhnout již nyní něco pro ně, protože to tak skončí, že budou žádat o další peníze. 
Dále dává k úvaze, zda by TJ Spartak neměl být zapojen do nákupu energie společně s 
městem, které má dosud dobré ceny. ST - podal bližší informace, TJ Spartak měl od města 
několikrát nabídku zapojit se do soutěže na energie společně, ale TJ Spartak o to neměl v 
minulosti zájem. Ing. Maur - chtěl by podpořit myšlenku Ing. Vrátného, zapojit se do soutěžení 
nákupu energií společně, může to být pro sportovní kluby jedině přínosem. Bohužel ale velké 
kluby mají dosud politiku ve smyslu "nemluvte nám do toho", a když se dostanou do problémů, 
požádají město o peníze. Proto by uvítal, aby se pravidla pro dotace od města přitvrdila i v 
tomto smyslu, tzn., že by např. nákup energií byl řešen společně. Vedoucí OF přečetl 
navržené znění usnesení. Pan Jarolímek - ke 2. usnesení - tzn., že bude příspěvek 
zvýšen? OF - ne, o této záležitosti se bude rozhodovat při rozdělování dotací sportovním 
oddílům. Nikdo další dotaz neměl. ST nechal hlasovat o navrženém znění usnesení. 
Hlasováno - 21 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Podrobnosti viz zvukový záznam z jednání ZM, který 
dle Jednacího řádu ZM je nedílnou součástí zápisu ze ZM a je společně se zápisem dostupný 
i na webu města. 

K čl. 2/11 USNESENÍ č. ZM 22-719/21 

ZM schvaluje poskytnutí části dotace z rozpočtu města na rok 2022 TJ Spartak Nové Město nad 
Metují, z. s., ve výši 700 tis. Kč a pověřuje ST podpisem smlouvy se žadatelem zpracované dle 
platné vzorové smlouvy o poskytnutí dotace. 

 Odpovídá: OŠKS, Provede: OŠKS, Termín: 24.02.2022 

HLASOVÁNÍ - Pro: 21, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0 - bylo přijato 

K čl. 2/11 USNESENÍ č. ZM 22-720/21 

ZM bere na vědomí žádost o zvýšení příspěvku na provoz zimního stadionu v roce 2022. 

HLASOVÁNÍ - Pro: 21, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0 - bylo přijato 

  
 
 
 
 
 
 
3 Majetkoprávní úkony 

Vysvětlení: Bachura Pavel - vedoucí OMP 

K čl. 3 

Bez usnesení 
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4 Rozvoj 

Vysvětlení: Pozděna Libor, Ing. - vedoucí OMM 

K čl. 4 

Bez usnesení 

  
4/1 Aktuální stav projektů ke dni 23.11.2021 

Identifikace: 

OMM předkládá na vědomí aktuální stav dotovaných projektů ke dni 23.11.2021 ve znění 
přílohy tohoto bodu. RM 79 doporučila ZM vzít na vědomí. 

Odůvodnění: 

Pravidelná informace. 

Vysvětlení: Vojnarová Simona, Ing. - vedoucí ORM 

Z podrobnějšího projednání: 

V 18:05 hodin - MST přednesl aktuální informace ke stavu dotovaných projektů a informoval o 
těch, u kterých došlo ke změnám. 
PhDr. Kulhavá vznesla dotaz k projektu "Cykloregion V. Moravce - novostavba stezky pro pěší 
a cyklisty lesem Obora - DSP" - píše se, že se přihlásíme do nové výzvy - do té doby budeme 
mít vyřešen zmiňovaný problém s náhradní výsadbou na cizích pozemcích? Vedoucí ORM - 
ne, my podáme novou žádost a budeme to řešit tak, aby nové řešení bylo akceptovatelné a 
realizovatelné. Musíme hledat jiné řešení, protože nám to původně navrhované někteří 
soukromí vlastníci neumožní. Nyní se schvaluje jen nové podání žádosti o dotaci, PD není 
součástí žádosti. PhDr. Kulhavá poděkovala za vysvětlení. 
MST pokračoval dalšími projekty. 
Nový projekt - Odměny pro strážníky Městské policie v souvislosti s epidemií Covid-19 - 
termín realizace 2021, podpořeno z MV ČR, celkové výdaje projektu 90.000 Kč, podpora 5. 
tis. Kč/os. = 45.000 Kč. RM 73 schválila podání žádosti o dotaci do programu MV ČR, za 
finanční spoluúčasti obcí, které zřídily obecní nebo MP, na podporu mimořádného finančního 
ohodnocení strážníků obecních policií v roce 2021 v souvislosti s epidemií Covid-19. Žádost 
schválena, vydáno Rozhodnutí o poskytnutí dotace. 
Nový projekt - Chodník ve Vrchovinách, Nové Město nad Metují - termín realizace 2021, 
podpořeno z KHK, celkové výdaje projektu dle SOD 708 818,12 Kč, dotace 50 % ze 
způsobilých výdajů 250.000 Kč. RM 63 schválila podání žádosti do krajského dotačního 
programu na obnovu místních částí. RM 74 rozhodla o zadání zakázky a uzavření smlouvy 
s firmou NOVOSTAV s.r.o. Probíhá budování nového chodníku podél vývěsky a VO 
v bezprostředním okolí, práce budou dokončeny během listopadu. 
Žádné další dotazy k ostatním projektům nebyly. MST přečetl navržené znění usnesení. Bez 
dotazů a připomínek. MST nechal hlasovat o navrženém znění usnesení. Hlasováno - 19 pro, 
0 proti, 2 zdržel se. Podrobnosti viz zvukový záznam z jednání ZM, který dle Jednacího řádu 
ZM je nedílnou součástí zápisu ze ZM a je společně se zápisem dostupný i na webu města. 

K čl. 4/1 USNESENÍ č. ZM 22-721/21 

ZM bere na vědomí aktuální stav dotovaných projektů ke dni 23.11.2021 ve znění přílohy tohoto 
bodu. 

HLASOVÁNÍ - Pro: 19, Proti: 0, Zdržel se: 2, Nehlasoval: 0 - bylo přijato 
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4/2 Dětské hřiště Spy - doplnění herních prvků 

Identifikace: 

KHK vyhlásil dotační program 22RRDU3 Program obnovy místních částí obcí, ze kterého je 
možné žádat o dotaci na občanskou vybavenost, veřejné prostranství a infrastrukturu. Pro 
naše město se to týká pouze částí Vrchoviny a Spy. Alokace programu 3 mil. Kč, výše dotace 
50 tis. Kč - 1,5 mil. Kč, max. 50 % na uznatelných výdajích. Doba realizace projektu ode dne 
01.01.2022 do dne 30.11.2023. Žádosti se podávají do dne 17.01.2022. V rozpočtu města pro 
rok 2022 je navržena položka Dětské hřiště Spy - doplnění herních prvků. Jde o požadavek 
OV Spy. Jedná se o doplnění 2 prvků - lanová pyramida, nový kolotoč a přemístění stávajících 
2 pružinových houpadel. Předpokládané náklady dle cenové nabídky činí 122 tis. Kč. RM 79 
doporučila ZM schválit. 

Odůvodnění: 

Je vyhlášen dotační titul, v rozpočtu města navržena položka. Požadavek OV Spy. 

Vysvětlení: Vojnarová Simona, Ing. - vedoucí ORM 

Z podrobnějšího projednání: 

V 18:13 hodin - MST přečetl textaci projednávaného bodu. Bez rozpravy. MST přečetl 
navržené znění usnesení. Bez dotazů a připomínek. MST nechal hlasovat o navrženém znění 
usnesení. Hlasováno - 21 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Podrobnosti viz zvukový záznam z jednání 
ZM, který dle Jednacího řádu ZM je nedílnou součástí zápisu ze ZM a je společně se zápisem 
dostupný i na webu města. 

K čl. 4/2 USNESENÍ č. ZM 22-722/21 

ZM schvaluje podání žádosti o dotaci do vyhlášeného dotačního programu Královéhradeckého 
kraje 22RRDU3 Program obnovy místních částí obcí na akci Dětské hřiště Spy - doplnění herních 
prvků. 

 Odpovídá: OMM, Provede: OMM, Termín: 24.02.2022 

HLASOVÁNÍ - Pro: 21, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0 - bylo přijato 

  
4/3 Stavební úpravy chodníků v ul. Nádražní - podání žádosti o dotaci 

Identifikace: 

SFDI vyhlásil v říjnu letošního roku pravidla pro financování opatření ke zvýšení bezpečnosti 
nebo plynulosti dopravy pro rok 2022 (financování akce v letech 2022 a 2023). Dotace max. 
85 % ze způsobilých výdajů, žádosti o dotaci se předkládají do dne 11.02.2022. Město má 
zpracovánu PD na stavební úpravy chodníků v ul. Nádražní - oboustranně jsou řešeny 
chodníky podél krajské komunikace (od ul. T. G. Masaryka po křižovatku s ul. 
Havlíčkova/Rašínova) vyjma úseku před Kinem 70 a pravostranný chodník podél místní 
komunikace (od křižovatky s ul. Rašínova k ČD). Zároveň je řešeno nasvětlení některých 
přechodů, sadové úpravy - odstranění a výsadba stromů podél krajské komunikace. V 
listopadu bylo požádáno o společné povolení stavby. Projekt byl na SFDI konzultován. 
Podmínka programu na schválení trasy ležící podél místní komunikace v Národním 
rozvojovém programu mobility pro všechny je splněna. Na základě předložené žádosti byl dne 
10.06.2021 záměr bezbariérové trasy podél místní komunikace (od křižovatky s ul. Rašínova k 
ČD) schválen Řídícím výborem Národního rozvojového programu mobility pro všechny. 
Předpokládané stavební výdaje dle zpracované PD činí za celou trasu 9,3 mil. Kč, přičemž 
předpokládané způsobilé výdaje jsou ve výši 7,6 mil. Kč. Vzhledem k délce a náročnosti 



Město Nové Město nad Metují 
náměstí Republiky 6 

Stránka 27 
 

ZÁPIS Z PORADY 
ZM 22 ze dne 09.12.2021   

V  

 

celého úseku a v návaznosti na průběžné financování ze strany SFDI (průběžně se 
předkládají neproplacené faktury) je předpoklad, že se v roce 2022 bude realizovat úsek podél 
krajské komunikace (od ul. T. G. Masaryka po křižovatku s ul. Havlíčkova/Rašínova) a v roce 
2023 úsek od křižovatky s ul. Rašínova po ČD. Takto budou akce navrženy do rozpočtu města 
na rok 2022 a 2023, požádáno o dotaci bude na celou stavbu. RM 79 doporučila ZM schválit 
podání žádosti. 

Odůvodnění: 

Město má zpracovánu PD, má požádáno o vydání společného územního a stavebního 
povolení, je vyhlášen dotační titul. 

Vysvětlení: Vojnarová Simona, Ing. - vedoucí ORM 

Z podrobnějšího projednání: 

V 18:16 hodin - MST přečetl textaci projednávaného bodu. Ing. Vrátný - dotaz - proč ten 
projekt neřeší obě 2 strany chodníků k vlakovému nádraží? MST předpokládá, že to bylo z 
finančních důvodů a domnívá se, že je více využívána pravá část chodníku. ORM - tak to bylo 
rozhodnuto na vedení města s tím, že se neví, jestli zde do budoucna nedojde k rozšíření 
komunikace, vytvoření prostoru pro parkování, které je v ul. Nádražní problematické. Projekt 
byl zadán pouze na pravou stranu ve směru od Rychty. Na této straně je i autobusová 
zastávka. Ing. Vrátný - i přesto si myslí, že by bylo vhodné řešit obě 2 strany, dotace je u 
těchto akcí velká, zastávky jsou na obou stranách, to také není relevantní odpověď, nerozumí 
tomu, navíc levá strana je horší, než-li pravá. MST - nesouhlasí, špatné jsou obě 2 strany a 
naprosto drtivá většina lidí chodí po pravém chodníku (resp. levém chodníku ve směru od 
vlakového nádraží). Další dotazy ani připomínky nebyly. MST přečetl navržené znění 
usnesení. Bez dotazů a připomínek. MST nechal hlasovat o navrženém znění usnesení. 
Hlasováno - 21 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Podrobnosti viz zvukový záznam z jednání ZM, který 
dle Jednacího řádu ZM je nedílnou součástí zápisu ze ZM a je společně se zápisem dostupný 
i na webu města. 

K čl. 4/3 USNESENÍ č. ZM 22-723/21 

ZM schvaluje podání žádosti o dotaci do vyhlášeného dotačního titulu Státního fondu dopravní 
infrastruktury pro financování opatření ke zvýšení bezpečnosti nebo plynulosti dopravy nebo 
opatření ke zpřístupňování dopravy osobám s omezenou schopností pohybu nebo orientace pro rok 
2022 na akci Stavební úpravy chodníků v ul. Nádražní, Nové Město nad Metují. 

 Odpovídá: OMM, Provede: OMM, Termín: 24.02.2022 

HLASOVÁNÍ - Pro: 21, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0 - bylo přijato 

  
4/4 Žádost o dotaci - cyklotrasa Vrchoviny - Provodov-Šonov 

Identifikace: 

KHK vyhlásil dotační titul 22RRDU2 Rozvoj a budování cyklotras a cyklostezek v KHK. 
Záměrem města je podat žádost o dotaci na projekt Projektová dokumentace (DUR+DSP) 
cyklotrasy a cyklostezky vedoucí z Vrchovin přes Jesinky do Provodova-Šonova. Předmětný 
úsek by měl navazovat na plánovanou cyklostezku Ammann-Vrchoviny a na začátku Vrchovin 
odklonit cyklisty z krajské komunikace III/28520 a přivést je bezpečně k obci Provodov Šonov, 
v budoucnu se pak napojit na stezku okolo Rozkoše, která je v postupných etapách 
realizována. Trasa je v Návrhu rozvoje cyklotras a cyklostezek v Novém Městě nad Metují 
2012-2030 a zároveň v Nadregionální strategii KHK v oblasti cyklo, in-line a bike produktů. 
Jedná se o úsek v délce cca 2 km vedoucí v trase stávajících „polních cest“ či po místní 
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komunikaci (směr k letišti). V některých úsecích je nezbytné vytvoření cyklostezky. Návrh 
trasy je přílohou tohoto bodu. Pro záměr byly prověřeny vlastnické vztahy dotčených 
pozemků, výsledek je shrnut v další příloze tohoto bodu. Žádosti o dotaci se podávají do dne 
17.01.2022, alokace 7 mil. Kč, realizace projektu možná ode dne 01.01.2022 do dne 
30.11.2024. Výše dotace je až 80 % ze způsobilých výdajů. Záměr (Cyklostezka Vrchoviny - 
Jesinky - PD) je zahrnut v návrhu rozpočtu města na rok 2022. RM 79 doporučila ZM schválit 
podání žádosti o dotaci. 

Odůvodnění: 

KHK vyhlásil dotační titul - Rozvoj a budování cyklotras a cyklostezek v KHK, město má záměr 
podat žádost o dotaci na projektovou přípravu cyklotrasy Vrchoviny - Provodov-Šonov. Návrh 
cyklotrasy byl projednán v Komisi dopravní, rovněž proběhlo jednání se ST obce Provodov-
Šonov, který tento záměr podporuje. 

Vysvětlení: Vojnarová Simona, Ing. - vedoucí ORM 

Z podrobnějšího projednání: 

V 18:22 hodin - MST přečetl textaci projednávaného bodu. Bez rozpravy. MST přečetl 
navržené znění usnesení. Bez dotazů a připomínek. MST nechal hlasovat o navrženém znění 
usnesení. Hlasováno - 21 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Podrobnosti viz zvukový záznam z jednání 
ZM, který dle Jednacího řádu ZM je nedílnou součástí zápisu ze ZM a je společně se zápisem 
dostupný i na webu města. 

K čl. 4/4 USNESENÍ č. ZM 22-724/21 

ZM schvaluje podání žádosti o dotaci na projekt Projektová dokumentace (DUR+DSP) cyklotrasy a 
cyklostezky Vrchoviny - Provodov-Šonov do dotačního programu Královéhradeckého kraje 
22RRDU2 Rozvoj a budování cyklotras a cyklostezek v Královéhradeckém kraji. 

 Odpovídá: OMM, Provede: OMM, Termín: 24.02.2022 

HLASOVÁNÍ - Pro: 21, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0 - bylo přijato 

  
4/5 Program regenerace Městské památkové rezervace Nové Město nad Metují na 
období 2022-2026  

Identifikace: 

OMM předkládá ke schválení Program regenerace Městské památkové rezervace Nové 
Město nad Metují (dále jen "MPR") na období 2022-2026. Komise regenerační (dále jen 
"KREG") projednávala návrh Programu korespondenčně a přijala usnesení ve znění: „Komise 
regenerační souhlasí s předloženým Programem regenerace městské památkové rezervace 
Nové Město nad Metují na období 2022-2026 a doporučuje RM a ZM schválení tohoto 
programu regenerace MPR.“ 
RM 79 doporučila schválit předložený Program regenerace MPR na období 2022-2026, ve 
znění přílohy tohoto bodu. 

Odůvodnění: 

Dokument Program regenerace MPR na 5leté období je významným dokumentem, který je 
potřebný jako podklad pro podávání žádostí o dotace v Programu regenerace MPR a MPZ MK 
ČR, ve kterém žádají o dotace jak město, tak i ostatní majitelé kulturních památek na území 
MPR. KREG sleduje průběžně naplňování plánů a cílů v tomto Programu. Návrh Programu 
regenerace MPR na období 2022-2026 byl se členy KREG projednán korespondenčně. 
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Vysvětlení: Vojnarová Simona, Ing. - vedoucí ORM 

Z podrobnějšího projednání: 

V 18:25 hodin - MST přečetl textaci projednávaného bodu. Ing. Slavík - pochválil zpracování 
Programu regenerace, jde o obsáhlé dílo, které je pečlivě zpracováno a líbí se mu. MST - 
poděkoval za pochvalu, kterou předá autorům materiálu. Nikdo další se do diskuse k tomuto 
bodu nepřihlásil, MST přečetl navržené znění usnesení. Bez dotazů a připomínek. MST 
nechal hlasovat o navrženém znění usnesení. Hlasováno - 21 pro, 0 proti, 0 zdržel se. 
Podrobnosti viz zvukový záznam z jednání ZM, který dle Jednacího řádu ZM je nedílnou 
součástí zápisu ze ZM a je společně se zápisem dostupný i na webu města. 

K čl. 4/5 USNESENÍ č. ZM 22-725/21 

ZM schvaluje Program regenerace Městské památkové rezervace Nové Město nad Metují na 
období 2022-2026, ve znění přílohy tohoto bodu. 

 Odpovídá: OMM, Provede: OMM, Termín: 24.02.2022 

HLASOVÁNÍ - Pro: 21, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0 - bylo přijato 

  
5 Různé 

Vysvětlení: Tyč Petr, Bc. - tajemník MěÚ 

K čl. 5 

Bez usnesení 

5/1 Kalendář RM a ZM na rok 2022 - aktualizace 

Identifikace: 

Na základě připomínky zastupitele Ing. Slavíka na zasedání ZM 21 dne 11.11.2021 v 
závěrečné diskusi je ZM překládán na vědomí aktualizovaný "Kalendáře RM a ZM na rok 
2022" viz příloha tohoto bodu. 

Odůvodnění: 

Aktualizace se týkala původně navrženého únorového zasedání ZM 23 v době jarních 
prázdnin. RM aktualizaci schválila. 

Vysvětlení: Tyč Petr, Bc. - tajemník MěÚ 

Z podrobnějšího projednání: 

V 18:27 hodin - ST přečetl textaci projednávaného bodu. Bez rozpravy. ST přečetl navržené 
znění usnesení. Bez dotazů a připomínek. ST nechal hlasovat o navrženém znění usnesení. 
Hlasováno - 21 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Podrobnosti viz zvukový záznam z jednání ZM, který 
dle Jednacího řádu ZM je nedílnou součástí zápisu ze ZM a je společně se zápisem dostupný 
i na webu města. 

K čl. 5/1 USNESENÍ č. ZM 22-726/21 

ZM bere na vědomí aktualizovaný "Kalendář RM a ZM na rok 2022" ve znění přílohy tohoto bodu. 

HLASOVÁNÍ - Pro: 21, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0 - bylo přijato 
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5/2 Zápis č. 7 z jednání Kontrolního výboru ZM ze dne 22.11.2021 

Identifikace: 

ZM je předložen Zápis č. 7 z jednání KV ZM ze dne 22.11.2021 ve znění přílohy tohoto bodu. 

Odůvodnění: 

Povinnost předkládat zápisy ze zasedání KV ZM vyplývá z § 119 odst. 4 zákona č. 128/2000 
Sb., o obcích, v platném znění. Ze zmiňované kontroly je zpracováván konečný protokol - viz 
informace podaná v rámci Kontroly úkolů k usnesení č. ZM 17-578/21. 

Vysvětlení: Fröde Vratislav, Ing. - ÚKIA 

Z podrobnějšího projednání: 

V 18:28 hodin - ST přečetl textaci projednávaného bodu. Ing. Slavík - vznesl připomínku k 
závěrečnému protokolu, který ještě zastupitelé neviděli, protože nebyl KV zpracován. TAJ - 
protokol bude předložen na dalším zasedání ZM - v tomto týdnu ho KV dokončil a předal na 
OI k připomínkám či vyjádření. Ing. Slavík - navrhl tento bod přesunout do doby, než bude 
protokol. TAJ - vysvětlil, že s tímto usnesením problém není, tím bere ZM pouze na vědomí 
zápis z konkrétního zasedání KV. PhDr. Kulhavá - v kontrole úkolů ZM 22 (tj. bod č. ZM 22 - 
1/2) je uvedeno, že protokol bude předložen - zpracovává se. Pan Jarolímek - měl stejný 
dotaz jako Ing. Slavík, nyní již tedy bez dotazu. ST přečetl navržené znění usnesení. Bez 
dotazů a připomínek. ST nechal hlasovat o navrženém znění usnesení. Hlasováno - 21 pro, 0 
proti, 0 zdržel se. Podrobnosti viz zvukový záznam z jednání ZM, který dle Jednacího řádu ZM 
je nedílnou součástí zápisu ze ZM a je společně se zápisem dostupný i na webu města. 

K čl. 5/2 USNESENÍ č. ZM 22-727/21 

ZM bere na vědomí Zápis č. 7 z jednání KV ZM ze dne 22.11.2021 ve znění přílohy tohoto bodu. 

HLASOVÁNÍ - Pro: 21, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0 - bylo přijato 

  
6 Diskuse 

Odůvodnění: 

Podněty a dotazy přítomných mimo body schváleného programu. 

Vysvětlení: Tyč Petr, Bc. - tajemník MěÚ 

Z podrobnějšího projednání: 

Do závěrečné diskuse se přihlásili se svými podněty a dotazy 4 zastupitelé města Nové Město 
nad Metují: 
1/ Pan Jarolímek - dotaz ohl. prostoru po odstraněné budově CIS(u) - jaký je časový 
harmonogram řešení tohoto území. ST - pozemek ještě stále přebíráme, některé věci se tam 
ještě musí doladit, bude to ještě v jednání. Dále uvedl, že se tato záležitost bude dále vyvíjet i 
podle dalších jednání s p. [osobní údaj odstraněn] a p. [osobní údaj odstraněn] a dále pak 
podle toho, jak rozhodne ZM a také podle RP Rychta. Zásadní je nyní vývoj jednání s majiteli 
sousedních pozemků. Pan Jarolímek - jakým směrem směřuje toto jednání? ST odpověděl - 
[osobní údaj odstraněn] prohlásili, že by nakonec měli zájem jednat o případné směně za 
objekt města. Minulý týden jim byl navržen termín schůzky, ale omluvili se, protože mají hodně 
práce s prodejem stromků. Pan Jarolímek - jak to souvisí s pozemkem po 
CIS(u)? ST odpověděl v tom smyslu, že zde bude třeba řešit nejen tento 1 pozemek, ale celou 
lokalitu i s případným propojení k volnému pozemku města v ul. Nerudova. 
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2/ Ing. Maur - zmiňoval před časem už v RM, že u hřbitova v ul. Sokolská pořád chybí malý 
úsek chodníku - bylo řečeno, že do týdne to bude hotové, neustále to není, je to škoda, jedná 
se o ani ne 4 m2. Jaký je aktuální stav, termín byl do konce minulého týdne? ST - odpoví p. 
Trojan. Vedoucí TS - při investiční akci došlo k porušení kabelu VO města - ve firmě MATEX 
HK s.r.o., která akci realizovala, nastal zásadní problém. Vzhledem k úmrtí jediného 
statutárního zástupce nebylo s kým o této záležitosti jednat. Proto přistoupily k řešení TS, 
počasí zatím neumožnilo provést terénní úpravy, nyní už ale oprava VO proběhla a jakmile to 
počasí dovolí, bude zde chodník dodělán. 
 
3/ Bc. Sláma - jeho dotaz souvisí s bodem 4/4 cyklostezka Vrchoviny - Provodov-Šonov - jak 
daleko je vyjednávání s vlastníky pozemků, které budou cyklostezkou dotčeny? Vedoucí 
ORM - z 80 % vede trasa po městských komunikacích a pozemcích. Na dalších částech (jsou 
4 vlastníci), máme zčásti již jejich předběžné souhlasy, čekáme ještě na vyjádření od fy 
Ammann Czech Republic a.s. ST - museli čekat v této věci na stanovisko majitele ze 
Švýcarska, bylo přislíbeno, že vyjádření bude kladné. 
 
4/ Ing. Vrátný - má ještě jednu technickou poznámku k hlasování o rozpočtu. Konkrétně k 
možnému střetu zájmů - např. při hlasování o stravném pro uvolněné zastupitele se ST i MST 
vyloučili z hlasování. V této souvislosti ho nyní napadlo, jestli při hlasování o rozpočtu, nejsou 
vedoucí organizací zřizovaných městem, kteří jsou zároveň zastupiteli, fakticky ve střetu 
zájmů? ST - každý zastupitel si případný střet zájmů musí vyhodnotit sám, ale on sám to v 
tomto případě jako střet nevidí. Ing. Němeček - doplnil o informaci, že to vidí obdobně jako ST 
s tím, že by např. při schvalování odměn pro zastupitele, radní atd., pak zastupitelé nemohli 
hlasovat rovněž, protože se jich to týká všech. 
 
ST poděkoval všem přítomným za účast a aktivitu, popřál všem příjemné prožití vánočních 
svátků a hodně zdraví a štěstí v roce 2022 a 22. řádné veřejné zasedání ZM ukončil ve 18:43 
hodin. Podrobnosti viz zvukový záznam z jednání ZM, který dle Jednacího řádu ZM je 
nedílnou součástí zápisu ze ZM a je společně se zápisem dostupný i na webu města. 

 
 
 
 
 

Ing. Libor Hovorka v.r. 
místostarosta 

 Petr Hable v.r. 
starosta 

 
 
 
Čas ukončení jednání ZM 22 v 18:43 hodin. 
 
Příští ZM 23 se bude konat dne 24.02.2022 ve velkém sále Kina 70 v Novém Městě nad Metují 
od 16:00 hodin. 
 
Zápis ze ZM 22 vyhotoven dne: 17. prosince 2021 
 
Zápis ze ZM 22 vypraven dne: 17. prosince 2021 
 
Zápis ze ZM 22 zveřejněn dne: 17. prosince 2021 


